
مستقل استان اصفهان www.nesfejahan.net  روزنامه

چهارشنبه 6 تیر ماه 1403 / 26 ژوئن 2024 / 19 ذى الحجه 1445
سال بیست و یکم/ شماره 4897 /  8 صفحه / 8000 تومان

1- شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان در نظر دارد مناقصه عمومى یک  مرحله اى با ارزیابى 
کیفى ، به شرح جدول زیر را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکى دولت برگزار نماید. 

2- کلیه مراحل برگزارى مناقصه از دریافت اســناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران 
و بازگشایى پاکتها از طریق درگاه ســامانه تدارکات الکترونیکى دولت (ستاد) به آدرس:
www.setadiran.irانجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلى، 
مراحل ثبت نام در ســایت مذکور و دریافت گواهى امضاى الکترونیکى را جهت شرکت در 

مناقصه محقق سازند. تاریخ انتشار مناقصه در سامانه: تاریخ 1403/04/02  مى باشد.

3- اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد 
مناقصه و ارائه پاکتهاى الف:

3-1- آدرس: اصفهان، خیابان شیخ کلینى، خیابان جابر ابن حیان، دبیرخانه معاملات شرکت 
آب و فاضلاب استان اصفهان، تلفن:8-36680030-031،  اتاق (292) 
4- اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه:

4-1- مرکز تماس:1456
4-2- دفتر ثبت نام:88969737 و 85193768

 (www.setadiran.ir) 5- اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام سایر استانها، در سایت سامانه
بخش ثبت نام / پروفایل / تامین کننده / مناقصه گر موجود است.

با توجه به اینکه نوبت اول مجمع عمومى فوق العاده شرکت در ساعت 9 صبح روز یکشنبه 
مورخ 1403/04/03 در محل سالن کنفرانس ساختمان ادارى شرکت سداد برگزار گردید و 
به حد نصاب نرسید لذا بدینوسیله از کلیه ســهامداران محترم شرکت مهندسى توسعه و 
سازندگى سداد (سهامى خاص) به شماره ثبت 9690  دعوت مى گردد در جلسه نوبت دوم 
مجمع عمومى فوق العاده شرکت که در روز پنج شنبه مورخ 1403/04/28 از ساعت 9  صبح 
در محل تالار شهروند واقع در اصفهان-خیابان جى-نبش اتوبان شهیدآقابابائى تشکیل 

مى گردد حضور بهم رسانند.
دستور جلسه :  

1- افزایش سرمایه شرکت
2- سایر مواردى که در صلاحیت مجمع عمومى عادى مى باشد.

 با توجه به اینکه نوبت اول مجمع عمومى عادى سالیانه شرکت در ساعت 10 صبح روز یکشنبه مورخ 1403/04/03 در محل سالن 
کنفرانس ساختمان ادارى شرکت سداد برگزار گردید و به حد نصاب نرسید لذا بدینوسیله از کلیه سهامداران محترم شرکت 
مهندسى توسعه و سازندگى سداد (سهامى خاص) به شماره ثبت 9690  دعوت مى گردد در جلسه نوبت دوم مجمع عمومى 
عادى سالیانه شرکت که در روز پنج شنبه مورخ 1403/04/28 از ساعت 10 صبح در محل تالار شهروند واقع در اصفهان-خیابان 

جى-نبش اتوبان شهیدآقابابائى تشکیل مى گردد حضور بهم رسانند.
دستور جلسه :  

1- گزارش هیأت مدیره
2- گزارش حسابرس و بازرس

3- بررسى و تصویب ترازنامه و صورت حساب سود و زیان سال مالى منتهى به 1402/12/29
4- بررسى و تصویب خط مشى پیشنهادى هیأت مدیره براى سال آینده.

5- انتخاب بازرس قانونى
6- انتخاب روزنامه کثیر الانتشار

7- سایر مواردى که در صلاحیت مجمع عمومى عادى مى باشد.

شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان
فراخوان مناقصه عمومی یک  مرحله ای با ارزیابی کیفی

آگهی دعوت مجمع عمومی فوق العاده (نوبت دوم)
شركت مهندسی توسعه و سازندگی سداد (سهامی خاص)

شماره ثبت : ۹۶۹۰ - شناسه ملی ۱۰۲۶۰۳۰۷۷۳۰

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی سالیانه (نوبت دوم)
شركت مهندسی توسعه و سازندگی سداد (سهامی خاص)

شماره ثبت : ۹۶۹۰ - شناسه ملی ۱۰۲۶۰۳۰۷۷۳۰  دوره مالی منتهی به ۱۴۰۲/۱۲/۲۹

 شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان

هیات مدیره

 هیات مدیره

نوبت اول

       

گرد و خاك تا فردا در اصفهان جولان مى دهد
۳

فولاد مبارکه و خودروسازان کشور
 دور یک میز
۳

شاخص هاى آلایندگى رکورد شکستند

شرط اعزام بانوی ورزشکار 
اصفهانی  به المپیک اصفهانی  به المپیک 

مســابقات المپیک 2024 مرداد ماه ســال جارى در کشور 
فرانسه و شــهر پاریس برگزار مى شــود.  از آنجا که برخى 

ورزشکاران از طریق رنکینگ سهمیه کسب مى کنند...

۳۳
 بخوانید

در صفحه در صفحه ۷۷ بخوانید بخوانید

جمعه  ها

 بارگیری زباله انجام 

نمی شود

افزایش ۴۲ درصدی 

محبوسی در اماکن

 و آسانسور

وسایل هری پاتر در ایران میلیونی به فروش می رسد! اولین موزه پلیس در اصفهان راه اندازی می شودجهان نما SSD چگونه می تواند تجربه بازی را متحول کند؟استان اگر میکروب معده درمان نشود چه می شود؟تکنولوژی سلامت

آیا می توانید سرفه کرونا را از 
سرماخوردگی تشخیص دهید؟

ثبت ۲۳ هزار قرارداد رهن و اجاره 
از اصفهان در«خودنویس»

مهرداد رضایی: مهرداد رضایی: 

خوشحالم در فوتبال خوشحالم در فوتبال 

ایران معرفی شدم، ایران معرفی شدم، 

اگرچه دیراگرچه دیر

۳

کارشــناس حوزه مسکن و ســاختمان اداره  کل راه و 
شهرسازى اصفهان گفت: بیش از 23 هزار قرارداد رهن 
و اجاره توسط مشاوران املاك و شهروندان این استان از 

سال گذشته تاکنون در سامانه «خودنویس» ثبت شده 
است.ســامانه خودنویس با هدف کاهش هزینه هاى 

واسطه گرى، مالى و غیرمالى ...

مبلغ ضمانتنامه شماره مرجعموضوعردیف
( ریال ) 

شماره سامانه تدارکات 
الکترونیکى دولت

1021,350,000,0002003001434000066-2-403خرید شیرآلات انشعابات آب مناطق استان اصفهان1

خرید لوله پلى اتیلن تک  جداره آب شرب در قطر هاى 2
1132,620,000,0002003001434000067- 2  -403مختلف جهت مناطق استان اصفهان

تاریخروزساعتعنوان

1403/04/06چهارشنبه    13:00مهلت زمانى دریافت اسناد مناقصه

1403/04/16شنبه13:00مهلت زمانى ارسال پیشنهاد

1403/04/17یکشنبه 8:00زمان بازگشائى پاکتها

آنچه از نوزدهمین نمایشگاه بین المللی قطعات، لوازم و مجموعه های خودرو تهران بر جای ماند
آیا می
سرماخ

۳

واسطهو اجاره توسط مشاوران املاك و شهروندان این استان از 

۵

همه مى دانند که یکى از علائم اصلى بیمارى کوید سرفه است. 
اما دقیقا چه نوع ســرفه اى؟ یک اپلیکیشن گوشى هوشمند 
در دست توسعه است کاربرانى که برنامه را نصب مى کنند  

مى توانند هنگامى که شروع به سرفه مى کنند...

شورورشور 
خىخى خى 

خ بخوانیدخ بخوانید

اااا



0202جهان نماجهان نما 4897چهارشنبه  6 تیر ماه  1403 سال بیست و یکم

شرایط تحویل دسته چک 
در سال 1403 اعلام شد

برخورد با تبلیغات بانک ها 
براى سود 30 درصدى 

خبرخوان
ظریف به مناظره نرفت

خبرآنلاین |محمد صالح مفتاح دبیر ستاد 
انتخابات رسانه ملى در گفتگوى زنده تلویزیونى 
در شبکه دو سیما گفت: ما افراد را براى مناظره 
انتخاب و به صدا وســیما دعوت مى کنیم . وى 
افزود: برخى از افراد را دعوت کردیم و آمدند، اما 
برخى چهره ها مثل آقاى ظریف دعوت به حضور 

در برنامه مناظره رسانه ملى را نپذیرفتند.

کاهش تورم در خرداد
ایلنا | بر اســاس گــزارش مرکــز آمار 
ایران، نرخ تورم ســالانه در خرداد امسال براى 
خانوارهاى کشــور به 36/1درصد رســیده که 
نســبت به همین اطلاع در ماه قبل، 0/9 واحد 
درصد کاهش یافته است. شاخص قیمت مصرف 
کننده در خرداد ماه 1403 از ســوى مرکز آمار 

ایران اعلام شد.

افشاگرى روحانى
 درباره واکسن کرونا

حسن روحانى در دیدار با جمعى  جماران |
از وزیران و معاونان دولت هاى یازدهم و دوازدهم 
درباره حواشى واردات واکســن کرونا به کشور 
اظهاراتى را مطرح کرد. حســن روحانى گفت: 
به دروغ مى گوینــد در داخل واکســن تولید و 
تزریق کردیم بعد به ما واکســن دادند. واکسن 
داخلى اواخر خرداد 1400 مجوز تزریق گرفت. 
ما واکســن خارجى را در بهمن 1399 وارد و به 
کادر پزشــکى تزریق کردیم. حســن روحانى 
اضافه کرد: عــده اى مى گفتند اصلاً واکســن 
نخرید، ما مرداد یا شهریور به شما 50 میلیون دوز 
واکسن مى دهیم. روبه روى دوربین دروغ گفتند. 
عده اى باید مؤاخذه شوند و جواب دهند که چرا 
دروغ گفتند و به ما توصیه کردند و اعلامیه دادند 
واکســن از خارج نخریم، ما که گوش نکردیم و 

واکسن وارد کردیم.

از سرگیرى روابط 
با بحرین

ایرنا |جمهورى اســلامى ایران و بحرین 
در بیانیه مشــترك بر ایجاد ساز و کارهاى لازم 
براى آغاز گفــت وگوهاى دو کشــور با هدف 
بررسى چگونگى از ســرگیرى روابط سیاسى 
توافق کردند. این بیانیه مشترك در پى مذاکره 
سرپرست وزارت امور خارجه جمهورى اسلامى 
ایران و وزیر امور خارجه بحرین منتشــر شده 

است.

سانسور دختر نوازنده 
مشهور 

در قسمت جدید برنامه صداتو،  برترین ها |
لیانا شــریفیان، دختر محسن شریفیان، نوازنده 
مشــهور حضور یافت که نى انبان نوازى او مورد 
توجه کاربران قرار گرفت. اما ســاترا در اقدامى 
عجیب این بخش از نوازندگى لیانا شریفیان را از 

تدوین برنامه صداتو حذف کرد.

افشاگرى شوکه کننده عادل
برترین ها | عادل فردوســى پور در برنامه 
فوتبال 360 آمار عجیبى از مهاجرت شاگردانش 
در دانشگاه شریف داد. او گفت از 60 دانشجوى 

من در کلاس، 53 نفر مهاجرت مى کنند.

یک خرس را کشتند
برترین ها | یک خرس در استان مازندران 
بر اثر خوردن سم جان باخت. کلیپ جان دادن 
این خرس در فضاى مجازى پربازدید شــده و 
علت سم دادن یه این حیوان ترس از حمله  خرس 

به گاو ها ذکر شده است.

اگر فردى محل سکونت خود را در سامانه اسکان اعلام 
نکند بایــد از دریافت برخى خدمــات از جمله خدمات 

بانکى محروم شود.
مهران محرمیان معاون فناورى هاى نوین در پاسخ به 
سوالى درباره چرایى عدم اتصال بانک مرکزى به سامانه 
اسکان و استعلام چک هاى صیادى، گفت: تست ها در 
حال انجام است و تا پانزدهم تیرماه عملیاتى مى شود. اما 
در مرحله اول جلوى انجام کار و صدور دسته چک گرفته 
نمى شود. تا مدتى فقط هشدار داده مى شود به افراد، و 
به تدریج بعد از مدت کوتاهى جلوى صدور دسته چک 
جدید براى افرادى که هنوز در سامانه املاك و اسکان 

محل سکونت خود را ثبت نکرده باشد، گرفته مى شود.
بر اســاس بند 7 تبصره 8 مــاده 169 مکــرر قانون 
مالیات هاى مســتقیم مصوب سال 99 افراد باید محل 
سکونت خود را به سامانه املاك و اسکان اظهار کنند. 
به گفته مدیرکل دفتــر اقتصاد مســکن وزارت راه و 
شهرسازى بیش از 20 دســتگاه به این سامانه متصل 
هستند. یکى از دستگاه هایى که باید به سامانه هاى خود 

را به این سامانه متصل کند بانک مرکزى است.
طبق قانون مذکور، اگر فردى محل سکونت خود را در 
سامانه اسکان اعلام نکند باید از دریافت برخى خدمات 

از جمله خدمات بانکى محروم شود.

معاون نظارت بانک مرکزى با تأکید بر ابطال سود 30
درصدى سپرده ها گفت: سود 30 درصدى براى صندوق 
هاى ســرمایه گذارى بانک ها هم تخلف است و حتما 

برخورد مى شود.
فرشــاد محمدپور اظهار داشت: جلســه اى در بانک 
مرکزى درباره صندوق هاى سرمایه گذارى و نرخ هاى 
سود این صندوق ها که بعضاً رعایت نمى شود، داشتیم. 
این موضوع از نظر ما تخلف است و حتما برخوردهاى 

لازم انجام مى شود.
او در پاسخ به این که طبق بخشنامه بانک مرکزى آیا 
تفاوتى بین سود 30 درصدى براى سپرده ها و صندوق 

هاى سرمایه گذارى نیست؟ گفت: هر نوع سپرده گذارى 
با هر منبعى اگر از ســمت بانک ها عدم رعایت نرخ ها 

تلقى شود، از نظر بانک مرکزى تخلف است.
محمدپور در پاســخ به این که آیا اصلاح نرخ سود در 
بانک ها شروع شده است؟ گفت: بله اصلاح شروع شده 
و اقدامات خیلى خوبى بانک ها در یکى دو هفته گذشته 

داشته اند. نرخ هاى سود بالا هم ابطال شده است. 
او در پاســخ بــه اینکــه «با این حســاب ســپرده 
هــاى قبلــى بــا ســود 30 درصــدى هــم ابطال 
شــده اند» گفــت: بلــه ایــن ســپرده هــا ابطال

 شده اند.

مانى مهدوى
با اتمام نوزدهمین نمایشــگاه بین المللى قطعات، لوازم و 
مجموعه هاى خودرو تهران حالا تصویــر واضح ترى از 
نقش مجتمع عظیم فولاد مبارکه اصفهان در تولید خودرو 

قابل ترسیم است.
نوزدهمیــن نمایشــگاه بین المللــى قطعات، لــوازم و 
مجموعه هاى خودرو تهران به عنوان یکى از رویدادهاى 
بزرگ و مهم خودرو در خاورمیانه از 29 خرداد لغایت اول 
تیرماه امسال به مدت چهار روز  در محل دائمى نمایشگاه 
هاى بین المللى تهران برگزار شد. شرکت فولاد مبارکه به 
همراه شرکت ورق خودرو چهارمحال و بختیارى که یکى 
از شرکت هاى زیرمجموعه این گروه بزرگ صنعتى است از 
جمله شرکت هایى بودند که براى ارائه آخرین دستاوردها 
و توانمندى هاى خود در زمینه تولید ورق خودرو در سالن 7

این نمایشگاه حضور داشتند.
در این نمایشگاه علاوه بر این که غرفه گروه فولاد مبارکه 
به عنوان غرفه برتر در حوزه عفاف و حجاب معرفى شــد، 
مسئولان دســت اندرکار در تولید خودرو هم از این غرفه 
بازدید به عمل آورده و به منظور تامیــن مواد اولیه فولاد 

مبارکه به رایزنى با مسئولان این مجتمع پرداختند.

  12 درصد فروش فولاد مبارکه به خودروسازان
در اهمیت نقــش فــولاد مبارکه در صنعــت خودروى 
کشــور همین بس که در مجموع  12 درصــد از فروش 
محصولات این مجتمع  به صنعت استراتژیک خودروسازى 
اختصاص دارد و سال گذشته یک میلیون و 200 هزار تن 
از محصولات گروه فولادمبارکه در اختیار خودروســازان 
قرار گرفت.  به این ترتیب و در حالى که خودروســازان و 
قطعه سازان از اصلى ترین مشتریان محصولات فولادى 
محسوب مى شوند، نوزدهمین نمایشگاه بین المللى قطعات، 
لوازم و مجموعه هاى خودرو تهران فرصت مناسبى براى 
خودروســازان داخلى بود تا ضمن تعامل با مدیران فولاد 
مبارکه، آینده خط تولید خــود را به لحاظ تامین مواد اولیه 

تضمین نمایند.
یونس حمزوى، مدیر فروش داخلى شرکت فولاد مبارکه 
نیز برگزارى نشست ها با مشتریان را هدف از حضور فولاد 
مبارکه در نمایشــگاه  مى داند و مى گوید: «در طول سال 
همکاران ما بازدیدهایى را از شرکت هاى مشتریان انجام 
مى دهند و همچنین زمینه حضور مشــتریان در شرکت 
نیز فراهم مى شــود. در این بازدیدها آخرین دستاوردهاى 
شرکت ها بررسى، نیازها شناســایى و اقدامات متناسب را 
برنامه ریزى و اجرا مى کنند، اما فضاى نمایشگاهى زمان 
بسیار خوبى است که با مشــتریان مذاکره داشته باشیم و 

براى کارهاى آینده برنامه ریزى کنیم.»
طى چند سال اخیر داخلى سازى بخش زیادى از ورق هاى 
مورد مصرف در صنعت خودروســازى و قطعه سازى در 
فولاد مبارکه به انجام رســیده است. این دستاورد حاصل 
فعالیت تیم هاى مشترك بین فولادسازان، قطعه سازان و 
خودروسازان بوده و در این راستا ورق هایى که قبلاً وارداتى 
بود، شناسایى شــدند، براى طراحى و تولید آنها در فولاد 
مبارکه برنامه ریزى شد و امروز بخش زیادى از این ورق ها 
توسط گروه فولاد مبارکه طراحى و تولید شده و کشور بى 
نیاز از واردات این ورق ها اســت. به عنوان مثال ورق هاى 
سرد، گالوانیزه و اسیدشویى بیشترین مصرف را در صنعت 
خودروســازى دارند که مواد اولیه نیمه ساخته ورق هاى 
گالوانیزه در فولاد مبارکه تولیــد و محصول نهایى آن در 

شرکت ورق خودرو تولید و تحویل مشتریان مى شود.
مجید فخارى، مدیر برنامه ریزى فروش و حمل محصولات 
فولاد مبارکه در این باره مى گوید: « صنعت خودرو یکى 
از حوزه هایى است که فولاد مبارکه بر آن متمرکز است و 
در این زمینه برنامه ریزى دارد و بحث هاى توسعه اى خود 
را مطابق با طرح هاى توسعه صنعت خودروى کشور پیش 
مى برد. مطابق سند چشــم انداز صنعت خودرو، قرار است 
تولید این محصول در ســال 1410 بــه 3 میلیون خودرو 
برسد که حدود ســه برابر تولید فعلى کشور است. در این 

زمینه فولاد مبارکه برنامه هایى را در طرح هاى توسعه اى 
ازجمله نورد گرم 2 و محصولات جدید در دستور کار قرار 

داده است.»

  ادامه همکارى با سایپا
یکى از شرکت هاى بزرگ خودروسازى کشور که همواره 
براى تامین نیازهایش به فولاد مبارکه تکیه کرده است، 
شرکت ســایپا اســت که محمدرضا نکونام، مدیر خرید 
این گروه خودروسازى از مهمترین مهمانان غرفه فولاد 
مبارکه در نوزدهمین نمایشگاه بین المللى قطعات، لوازم و 

مجموعه هاى خودرو تهران بود.
 او درباره نتیجه گفتگوهایش با مدیران فولاد مبارکه حاضر 
در این نمایشــگاه مى گوید: «ما پیگیر توسعه ارتباطات 
هستیم و بنا داریم که بتوانیم توسعه خرید داخل را با شدت و 
قدرت دنبال کنیم. سال گذشته گروه خودروسازى سایپا بالغ 
بر 400 هزار تن ورق از فولاد مبارکه خریدارى کرده است 
و امیدواریم در سال جارى این میزان به 650 تا 700 هزار 

تن بر اساس برنامه تولید گروه خودروسازى سایپا برسد.»
مدیران ارشد سایپا همین چند ماه پیش هم ضمن بازدید 
از مجتمع فولاد مبارکه در اصفهــان، صحبت هاى اولیه 
براى تامین نیازهاى این شــرکت توسط فولاد مبارکه در 
سال 1403 را به انجام رســاندند و حالا فرصت برگزارى 
نمایشگاه تهران  ظاهراً باعث تحکیم مناسبت دو سویه این 
خودروساز با فولاد مبارکه شده است.  نکونام در این باره مى 
گوید: «خوشبختانه با برگزارى جلسات مستمر و ماهیانه بین 
عوامل فنى مهندسى و کیفیت فولاد مبارکه و سایپا همه 
مسائل مطرح و حل وفصل مى شود و امیدواریم بتوانیم این 

شرایط را همچنان با قوت بیشترى ادامه دهیم.»

  صف خودروسازان پشت در فولاد مبارکه
بجز شرکت بزرگ سایپا، شــرکت هاى خودروساز دیگر 
هم در صدد گسترش مناسباتشان با فولاد مبارکه هستند. 
یکى از این شــرکت ها که مدیر عامل آن در غرفه فولاد 
مبارکه در نوزدهمین نمایشگاه بین المللى قطعات، لوازم و 
مجموعه هاى خودرو تهران حاضر شد، محمدرضا جبارزارع، 
مدیرعامل شرکت همگام خودرو آسیا بود که هدف خود از 
حضور در غرفه فولاد مبارکه را استفاده از محصولات این 
مجتمع مى داند: «ما به شرکتى مانند فولاد مبارکه در کشور 
افتخار مى کنیم و خود را ملزم بــه خرید محصولات این 
شرکت مى دانیم و باید توجه داشت که کیفیت محصولات 
فولادى در فولاد مبارکه از فولادســازان خارجى بســیار 

بالاتر است.»
آنچه جبار زارع به آن اشاره مى کند مورد تایید محمدامین 
فنایى، مدیرعامل شــرکت اخوت اراك هم هست که او 

نیز در نوزدهمین نمایشــگاه بین المللى قطعات، لوازم و 
مجموعه هاى خودرو تهران سرى به غرفه فولاد مبارکه زد 
و با مدیران ارشد این مجتمع دور یک میز نشست تا آینده 
شرکتش را از نظر تامین مواد اولیه مورد نیاز، تضمین شده 
قرار دهد: «سالانه 3 هزار تن ورق سرد فولاد مبارکه را از 
طریق بورس خریدارى مى کنیم و همــواره در این زمینه 
فولادمبارکه پاسخگوى نیاز ما بوده و کیفیت مورد نظر را 

براى ما تأمین کرده است.»
در همین حال شهرام فکورانه، مدیرعامل شرکت صنایع 
فولاد سهند آغاز که از شــرکت هاى زیرمجموعه فولاد 
متیل در تبریز بوده و از سال 1393 با شرکت تراکتورسازى 
کشور براى تأمین نیاز این شرکت قرارداد دارد هم از دیگر 
مراجعه کنندگان به غرفه فــولاد مبارکه بود که طى این 
بازدید خواستار افزایش استفاده از مواد اولیه فولاد مبارکه 
شد: « 20 هزار تن از نیاز ما از فولاد مبارکه تأمین مى شود 
و ضرورى است این میزان افزایش یابد. از سویى باید توجه 
داشت که فولاد تخصیص یافته فولاد مبارکه به سهند آغاز 
در صنعت لوازم خانگى و قطعه ســازان خودرو نیز استفاده 
مى شود؛ ازاین رو باید سبد کالایى موردنیاز در منطقه تأمین 

شود تا مشکلات موجود حل گردد.»

  حضور در نمایشگاه تهران فقط گام اول است 
محمدرضا نجفى منش، رئیس انجمن صنایع همگن قطعه 
سازى خودرو معتقد است فولاد مبارکه افتخار ملى و جزو 9
شرکت برتر تولیدکننده فولاد جهان است و ابراز امیدوارى 
مى کند روند افزایش کیفیت محصولات این مجتمع  ادامه 
دار باشد تا مصرف کنندگان داخلى و خارجى بیشتر از آن 
بهره ببرند. اما در کنار ایــن موضوع، نجفى منش به نکته 
اى هم اشــاره مى کند که قابل تامل است: « اصلى ترین 
چالش فعــالان این صنعت در خصوص میزان ســهمیه 
تخصیص یافته از محصولات فولادى است. باید در زمینه 
تخصیص سهمیه به صنعت بازنگرى صورت گیرد و وزارت 
صمت باید در این زمینه ورود کند.» این نکته مهمى است و 
مفهوم ساده تر آن این است که خودروسازان تصمیم دارند 
از محصولات فولاد مبارکه و گروه هاى زیر مجموعه آن 
به منظور افزودن بر بار تولیداتشان استفاده کنند اما سهمیه 

بندى این تولیدات، پاسخگوى متقاضیان نیست.
دقیقاً منطبق با چیزى که رئیــس انجمن صنایع همگن 
قطعه سازى خودرو به آن اذعان کرده است، در اظهارات  
مدیرعامل شرکت ورق خودرو چهارمحال و بختیارى هم 

نهفته است.
این شرکت از زیرمجموعه هاى فولاد مبارکه محسوب شده 
و در نمایشگاه تهران شرکت کرده بود و حالا حمید شجاعى، 
مدیرعامــل آن مى گوید  انتظارات شــرکت ورق خودرو 

على رغم تاکید وزیر صمت براى حل مشکلات تأمین ورق 
و همچنین تأمین ارز برآورده نشده است و از آنجایى که این 
شرکت باید نیاز خودروسازان را تأمین کند باید در این زمینه 

همکارى ویژه ترى اتفاق بیفتد.
شــجاعى با بیان اینکه در این راستا شرکت فولاد مبارکه 
تمهیداتى را براى تأمین بهتــر ورق مورد نیاز ورق خودرو 
به کار گرفت، مى گوید: «خوشبختانه درصد تأمین ورق 
مورد نیاز ما از طرف شرکت فولاد مبارکه بالاتر رفته است 
اما آنچه که وزیر صمت با حضور در شــرکت ورق خودرو 
تاکید داشت، تأمین ورق از محل واردات بود که براى این 
امر ما به مشکلاتى مانند تأمین ارز، ثبت سفارش و موانع 
و مشکلات متعددى که در بانک مرکزى و وزارت صمت 

اتفاق افتاد، روبه رو شدیم.»
وى با بیان اینکه براى رفع این مشکلات جلسات مختلفى 
را با وزارت صمــت و بانک مرکزى برگــزار کردیم، ابراز 
کرد: «نمى توان گفت اتفاقى نیفتاده اســت، اما انتظارات 
ما نیز برآورده نشده اســت. ما انتظار داشتیم محل تأمین 
ارز ما شرکت فولاد مبارکه باشد که وزارت صمت و بانک 
مرکزى مانع ایجاد کردند. در سال جارى نیز قول تأمین ارز 
را داده اند اما هنوز این وعده محقق نشده است و امیدواریم 
وزارت صمت و بانک مرکزى با مساعدت مشکلات ما را 
برطرف کنند. چنانچه شرکت ورق خودرو بتواند از ارز فولاد 
مبارکه اســتفاده کند، در زمینه تأمین مواد اولیه مشکلى 

نخواهد داشت.»
اما در حالى که  درخواست تولیدکنندگان داخلى در زمینه 
واردات محصولاتى که ظرفیت تولیــد داخل دارند، عدم 
تخصیص ارز است، عباس على آبادى، وزیر صنعت، معدن 
و تجارت در حاشیه نوزدهمین نمایشگاه بین المللى قطعات، 
لوازم و مجموعه هاى خودرو تهران به خبرنگاران گفت که 
براى تامین واردات فولاد مشکل ارز نداریم و فولاد، صنعت 
خوداتکایى است و ارز مورد نیازش را خودش تامین مى کند. 
همه این ها یعنى این که اگر چشــم انداز تولید خودرو در 
کشور افزایش کیفیت محصول به اتکاى تولیدات داخلى 
باشد، باید موانع موجود بر ســر راه این هدف را رفع کرد. 
فولاد مبارکه و شرکت هاى تابعه آن آمادگى خود را براى 
بالاتر بردن ظرفیت تولید اعلام کرده اند. از ســوى دیگر 
مدیران خودروساز حاضر در نوزدهمین نمایشگاه بین المللى 
قطعات، لوازم و مجموعه هاى خودرو تهران نیز اعلام کرده 
اند که حاضر هستند از این محصولات استفاده کنند. پس 
نخستین اقدام جدى به منظور نیل به این چشم انداز، باید 
از کانال وزارت صمت، بانک مرکزى و سایر دستگاه هاى 
اجرایى کشور بگذرد تا اهداف نمایشگاه تهران فقط بر روى 
کاغذ باقى نمانده و در صحنه عمل شاهد افزایش تولیدات 

باکیفت خودرو در کشور باشیم.

آنچه از نوزدهمین نمایشگاه بین المللى قطعات، لوازم و مجموعه هاى خودرو تهران بر جاى ماند

فولاد مبارکه و خودروسازان کشور دور یک میز  میزان مشارکت قطعى 
در آخرین نظرسنجى

انتخاب | ایسپا جدیدترین نتایج نظرسنجى 
خود درباره انتخابات ریاســت جمهورى را منتشر 
کرد. در یافته هاى موج جدید نظرسنجى انتخاباتى 
ایسپا، که در روز هاى 2 و 3 تیرماه به روش حضورى 
و با اندازه نمونه 4057 نفر در سراسر کشور (شهر و 
روستا) اجرا شده آمده است میزان مشارکت قطعى 
از 42/5 درصــد در موج قبلى بــه 43/9 درصد در 
نظرسنجى حاضر رسیده است. نتایج آراء نامزد هاى 
ریاســت جمهورى در صورت انصــراف احتمالى 
هریک از نامزد ها در انتخابات نشــان مى دهد، با 
انصراف ســعید جلیلى 48 درصد طرفداران وى به 
محمدباقر قالیباف، 15/1 درصدشــان به علیرضا 
زاکانى و 7/9درصد به مسعود پزشکیان رأى خواهند 

داد.

طعنه سنگین به قالیباف  
محمد مهاجرى، فعال سیاســى  برترین ها|
اصولگرا در واکنش به صحبت هاى قالیباف خطاب 
به ظریف در شــبکه اجتماعى ایکس نوشت:  آقاى 
قالیباف با طعنه به ظریــف گفته اگر رئیس جمهور 
شــوم خواهید دیدچگونه مذاکره مى کنم!لااقل2

واحد دیپلماسى پاس مى کردى دکترجان تا در سفر 
مسکو بجاى مذاکره با پوتین مجبور به دیدار مقام 
دست چندم نشوید! ضمنا ازآقاى جلیلى که قهرمان 
مذاکرات بى نتیجه است بپرســید یک من ماست 

چقدر کره دارد.

انتقاد رئیس ستاد پزشکیان 
علیه روحانى

جماران | رییس ستاد پزشکیان اظهاراتى را علیه 
حسن روحانى مطرح کرد. رییس ستاد پزشکیان گفت: 
ما اصلاح طلبان توانســتیم روحانى را پیروز کنیم اما 
روحانى از جنس ما نبود!  وى افزود: امروز ما همه جمع 
شده ایم که بگوییم مى توانیم در 9 تیر ایران را نجات 
دهیم! امروز، دولت پزشکیان را به دولت سوم روحانى 
ربط مى دهند. نخیر، ما اصلاح طلبان توانستیم روحانى 

را پیروز کنیم اما روحانى از جنس ما نبود!

افشاگرى در مورد
 جلیلى و قالیباف

آذرى جهرمى درمورد جلیلى و قالیباف  انتخاب |
افشا کرد که این دو در سال 1401 در شوراى امنیت 
ملى به فیلترینگ [اینستاگرام]راى دادند. وى در توئیتى 
نوشــت: «دو عزیزى که اینگونه در مناظرات درباره 
مخالفت با فیلترینگ سخن مى گویند در سال 1401
و در شــوراى عالى امنیت ملى به آن راى داده اند اگر 
مخالف بودید چرا دو سال است به آن ادامه مى دهید؟ 
ممکن است نادرست نگویند، با فیلترینگ مخالفند، 

احتمالا نظرشان بر انسداد اینترنت است!»

ادعاى بحث برانگیز 
برترین ها |نماینده مشهد در مجلس دوازدهم 
ادعاى عجیبى را درباره قهر یــازده روزه احمدى نژاد 
مطرح کرد. نصراالله پژمانفر، یکــى از اعضاى جبهه 
پایدارى در شبکه اجتماعى ایکس مدعى شد: کسى 
که زمان خانه نشینى احمدى نژاد، دولت را اداره کرد، 

دکتر جلیلى بود. نگذاشت آب از آب تکان بخورد...

تیکه انداختن به تیک!
برترین ها| اکانت منتسب به ســعید جلیلى در 
اپلیکیشن ایکس، تیک آبى دریافت کرد. در واکنش به 
این اقدام، کاربرى نوشت: «آقاى جلیلى؛ میشه بپرسیم 
تیک آبى توییترتون رو با چه مکانیزمى گرفتید؟چى 
تهاتر کردید به جاش بهتون تیک آبى دادند؟» سعید 
جلیلى در اظهارات خود از گذشــته تا کنون مذاکره 
با غرب بر ســر رفع تحریم ها را ضرورى نمى داند و 
اعتقاد دارد با تکیه بر ظرفیت ها مى توان مشــکلات 

تحریم را دور زد.

دیدن و تماشاى انواع کلکسیون ها جذابیت خاصى دارد و نمایشگاه هاى بسیار 
جذابى درباره کلکسیون هاى مختلف وجود دارد و این مجموعه هاى جذاب 
در برخى موارد بسیار گران و کمیاب نیز هستند. برخى به جمع آورى انواع تمبر 
علاقه داشتند و برخى حتى به جمع آورى عکس آدامس علاقه نشان مى دادند. 

بنابراین هیچ محدودیتى در این زمینه وجود ندارد.
حال تصویر کنید کلکســیون به موضوع جذابى مثل « هرى پاتر» برســد! 
شــخصیت جذابى که مجموعه 7 جلدى رمان آن در سراسر جهان محبوب 

است و شهرت دارد. مجموعه هرى پاتر شــامل چندین ژانر مختلف است، از 
جمله فانتزى، گذر عمر، رمزآلود، هیجان انگیز، ماجراجویى، عاشقانه، جادویى 
و خیالى. این مجموعه داراى بسیارى از معانى فرهنگى و ارجاعات متنوع است.

حالا چند نمونه از وسایل هرى پاتر در ایران به فروش مى رسد که معروف ترین 
شان چوب دستى جادویى و کلاه هرى پاتر با قیمت میلیونى است. اما هر چقدر 
آن وسیله مورد نظر به چوب دستى و کلاه هرى پاتر شبیه تر مى شود به الطبع 
قیمت آن نیز بالا مى رود. مثلاً کلاه هرى پاتر به قیمت 3 میلیون و 312 هزار 

تومان فروخته مى شود و همچنین چوب دستى هرى پاتر به قیمت حدود 449
هزار تومان به خریدار عرضه مى شــود. قیمت ست دعوتنامه هاگوارتز هرى 

پاتر  هم 1 میلیون و 242 هزار تومان اعلام شده است.
البته در بازار لوازم هرى پاتر را با قیمت هاى مناسب ترى هم مى توانید بخرید 
اما اینکه این وسایل چقدر شــباهت به نمونه اصلى داشته باشد، جاى سوال 
است! مثلا ارزان ترین چوب دستى هرى پاتر به شکل دست ساز ساخته شده 

است و به قیمت 100 هزار تومان به فروش مى رسد. 

وسایل هرى پاتر در ایران میلیونى به فروش مى رسد!
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اولین موزه پلیس در اصفهان
 راه اندازى مى شود

افزایش 42 درصدى محبوسى
 در اماکن و آسانسور

رئیس جمهور آینده و بحران 
زاینده رود 

رئیـس مجمع نماینـدگان اسـتان اصفهـان گفت: 
رئیس جمهور آینده باید راه نیمه کاره شهید رئیسى 
را در حوزه حل مشکل زاینده رود پایان دهد. حجت 
الاسـلام محمدتقى نقدعلى با بیان اینکه مشـکل 
اصلـى اصفهـان آب اسـت و بـه همـه نامزدهـاى 
انتخابات ریاست جمهورى نیز این موضوع را تاکید 
کرده ایم، گفت: هر کسـى سکان ریاست جمهورى 
را بر عهده گرفت باید مشـکل زاینـده رود را جدى 
بگیرد، یکى از ویژگى هاى ریاسـت جمهور شـهید 
این بود کـه در برخى از تصمیماتى کـه غیر از ورود 

وى کسى نمى توانست وارد شود، مردانه وارد شد. 

افتتاح برج فناورى 
از کیت تشـخیص پارگى غشـا جنینـى و همچنین 
برج فناورى در شهرك علمى و تحقیقاتى اصفهان 
رونمایى شد. معاون علمى، فناورى و اقتصاد دانش 
بنیان ریاسـت جمهورى در این آیین گفـت: امروز 
شـاهد بهـره بـردارى از برجى هسـتیم کـه در آن 
کارگاه هـاى کوچـک کاربـردى که هنـوز تجارى 
سازى نشـده اند، مورد توجه قرار بگیرند و براى آنها 
برنامه ریزى شود که در گام اول هفت کارگاه کوچک 
در این بـرج آغاز بـه کار مى کننـد. روح االله دهقانى 
فیروزآبـادى گفـت: امـروز هفتمیـن برنامـه برش 
اسـتانى منابع مالـى و همچنین برنامه هـاى حوزه 

اقتصاد دانش بنیان را در اصفهان اجرایى کردیم.

ارائه خدمات به زائران 
اربعین

همه ظرفیت هـا بـراى خدمات رسـانى بـه زائران 
اربعین حسینى در دستور کار قرار بگیرد. محمدرضا 
جانثارى معاون سیاسى، امنیتى واجتماعى استاندار 
اصفهان، در نشست تخصصى مدیران موکب هاى 
استان گفت: مردمى بودن و فعالیت موکب ها عامل 
ماندگارى و خدمت آنها است و دست اندکاران این 
موکب ها لازم اسـت تلاش کنند، تا تمامى اقشار با 
برنامه هاى موکب ها آشنا شوند.  رئیس ستاد توسعه 
و بازسازى عتبات عالیات استان اصفهان نیز با اشاره 
به پیش بینى حضور بیش از 5 میلیون زائر در مراسم 
اربعین امسـال، افزود: با توجه به گرماى تابسـتان، 
مسـوولان موکب ها به منظور رفاه حال زائران امام 
حسـین (ع) پیش بینى هاى لازم را به منظور تامین 

امکانات سرمایشى در نظر بگیرند. 

بازدید  از کارخانه کاشى
رئیس کل دادگسترى اسـتان اصفهان از خط تولید 
کاشـى اصفهان بازدید کرد. حجت الاسلام اسداالله 
جعفـرى رئیـس کل دادگسـترى اسـتان اصفهان 
در بازدیـد از خط تولید کاشـى اصفهـان گفت: این 
کارخانه سال ها به خاطر اختلاف بین شرکا تعطیل 
بـود و با اقدامـات  قوه قضاییه و مسـئولان اسـتان 
و شهرسـتان توانسـته ایم این اختـلاف را برطرف 
کنیم و ایـن کارخانه به چرخـه تولید بازگشـت. در 
حال حاضر در ایـن کارخانه 160 نفر اشـتغال دارند 
و در 24 سـاعت 5 هزار متر مربع کاشى و سرامیک 

تولید مى کند.

ثبت نام پایه دهم 
با شرایط ویژه

رئیس اداره امور شاهد و ایثارگران اداره کل آموزش 
و پـرورش اسـتان اصفهـان گفـت: پیش ثبت نـام 
مدارس شـاهد پایه دهم (دوره دوم متوسـطه) پس 
از صـدور برگـه هدایـت تحصیلـى آغاز مى شـود. 
مرضیه ذاکـرى اظهار کـرد: تاکنون برگـه هدایت 
تحصیلى دانش آموزان پایه نهم صادر نشـده است، 
بنابراین پیش ثبت نام پایه دهم مدارس شـاهد پس 
از صدور برگـه هدایـت تحصیلى آغاز خواهد شـد. 
وى افـزود: ثبت نام دهمى هـا در مدارس شـاهد از 
زمان اعلام نتایج هدایت تحصیلى به مدت 20 روز 

انجام مى شود.

سهیل سنایى
بر اســاس پیش بینى ها گرد و خاکى که چند روز است 
اصفهان را در خود غرق کرده تا روز پنج شــنبه در استان 
استمرار خواهد داشت. شدت آلودگى هوا ناشى از خیزش 
موج جدید گرد و خاك در این کلانشهر، همه مرزهاى 
آلودگى را درنوردیده و وضعیت کیفیت هواى اصفهان را 

از قرمز به قهوه اى تغییر داده است.
بر همین اساس شــاخص میانگین 24 ساعته آلودگى 
هوا در برخى ایســتگاه ها حتى به عدد 500 رسیده است 
که بیانگر شدت بسیار بالاى خطر است. هجوم آلاینده 
ها به شهر اصفهان و تشدید آلودگى هوا از روز یکشنبه 
باعث برگزارى جلسه اضطرارى مدیریت بحران استان 

در یکشنبه شب شد.
نتیجه این جلسه ممانعت از هر اقدامى که منجر به افزایش 
آلودگى و گرد و خاك گردد از جمله آتش زدن ضایعات و 
پوشش ها و بقایاى گیاهى در مزارع، عملیات خاکبردارى 
و عمرانى و فعالیت معادن گچ و خاك و مصالح در روزهاى 
آلوده بود. همچنین بر کاهش فعالیــت صنایع آلاینده 
شناسایى شده در محدوده توسط اداره کل محیط زیست، 
استقرار و تقویت تیم هاى پیش بیمارستانى، بهداشت در 
مکان هاى پر جمعیت و کاهش تردد خودروها تأکید شد.

  منشاء گرد و خاك از کجاست؟
آن طور که منصور شیشــه فروش مدیــر کل مدیریت 
بحران استاندارى اصفهان گفته است، تندبادهاى فصلى 
از یکشنبه شــب باعث خیزش کانون هاى گرد و غبار از 
مناطق شمال و شرق اســتان از جمله اردستان، انارك، 
دشت سجزى، کانون هاى بیابانى شرق اصفهان، تالاب 
گاوخونى، مناطق بیابانى اطراف کاشان، اراضى رها شده، 

بستر خشک رودخانه و نفوذ توده گرد و خاك به مناطق 
مرکزى استان و افزایش چشمگیر شاخص آلایندگى در 
حد اضطرار براى عموم و همچنین افزایش ذرات گرد و 

غبار و کاهش میدان دید شده است.
این در حالى است که جمشید لقایى، مسئول امور کنترل 
کیفیت هوا در معاونت حمل ونقل شــهردارى اصفهان 
مى گوید: خرداد ســال جارى در شرایطى به پایان رسید 
که شاخص کیفیت هیچ کدام از روزها با وضعیت هواى 
پاك (سبز) براى شهر نصف جهان ثبت نشده است و بر 
اساس اطلاعات دریافتى از ایستگاه هاى سنجش کیفیت 
هوا در آخرین ماه بهار 1403 تعداد چهار روز از هواى شهر 

اصفهان در وضعیت بسیار ناسالم (بنفش) ثبت شد.
در مجموع ســه میلیون و 200 هزار هکتار از مساحت 
استان بیابانى است که در 14 کانون بیش از یک میلیون و 
509 هزار هکتار کانون هاى بحران فرسایش بادى مطالعه 
و شناسایى شده است. در همین زمینه حسین احمدى کیا، 
عضو هیئت گروه مکانیک و گروه پژوهش آلودگى هوا 
پژوهشکده محیط زیست دانشگاه اصفهان  با بیان اینکه 
ریزگرد از عوامل افزایش آلودگى هواى اصفهان است، 
مى گوید: هم اکنون 99 درصد ریزگردها یکى از عوامل 

بالا بودن میانگین غلظت ذرات در هواى اصفهان است.
وى منشــأ کانون هاى گردوغبار اصفهان را ناشــى از 
گردوغبار محلى و دیگر استان هاى مرز مشترك با استان 
اصفهان در روزهاى اخیر اعلام کرد و افزود: آمار کیفى 
سنجش روزهاى سالم و ناسالم هواى کلانشهر اصفهان 
براساس میانگین شاخص کیفى هوا مشخص مى شود که 
معیارى براى اندازه گیرى غلظت ترکیبات مختلف آلاینده 
موجود در هوا از جمله منواکسید کربن، دى اکسیدگوگرد، 
ترکیبات نیتروژن دار، ازون و ذرات معلق کوچک تر از 10 

و 2/5 میکرون است.
عضو گروه پژوهــش آلودگى هوا پژوهشــکده محیط 
زیست دانشگاه اصفهان با تاکید بر اینکه یکى از عوامل 
بالا بودن میانگین غلظت ذرات هوا در شــهر اصفهان 
ریزگردها هســتند؛ البته این موضوع مختص اصفهان 
نیست، اظهار کرد: این شرایط در استان یزد سبب افزایش 
گردوغبار شــد به طورى که کیفیت هواى این استان با 
شــاخص 500 در وضعیت بســیار خطرناك (قهوه اى)

 قرار گرفت.

  سئوالى که مردم مى پرسند
این روزها اصفهان در گرما و گرد و غبار غرق شده است. 
این در حالى است که در پاییز و زمستان هم این کلانشهر 
با همین مشکل دست و پنجه نرم مى کند گیرم در هواى 

سرد.
اصفهان دهه هاســت این شــرایط را تجربه مى کند به 
طورى که هر ساله در تمام فصول یادآور خاطرات تلخ، 
افزایش آلایندگى هاى زیست محیطى، تعطیلى مدارس و 
علل بیمارى هاى قلبى_عروقى، تنفسى و گوارشى است 
که تعداد بســیارى از هم وطنان را راهى مراکز درمانى 
مى کند، همچنین در پى جارى نبودن آب بر بستر رودخانه 
زاینده رود، کاهش بارندگى، کانون هاى بحرانى گردوغبار 
افزایش یافته و این امر در کنار صنایــع آلاینده و تردد 
میلیونى خودروها سبب شده که شهر تاریخى اصفهان 

در طول سال با انواع آلاینده ها مواجه شود.
شهروندان اصفهانى این روزها نگران شرایطى هستند که 
از آسمان بر سرشان نازل مى شود. براى آنها پاسخ یک 
سئوال از هر چیزى مهم تر است: آیا راه حلى براى مشکل 

هواى اصفهان وجود دارد؟

شاخص هاى آلایندگى رکورد شکستند

گرد و خاك تا فردا در اصفهان 
جولان مى دهد

سخنگوى سازمان آتش نشانى و خدمات ایمنى شهردارى 
اصفهان گفت: حوادث مربوط به محبوســى در اماکن، 
آسانسور و محیط هاى بسته در اصفهان خرداد امسال در 

مقایسه با مدت مشابه پارسال 42 درصد افزایش یافت.
سرآتشیار محمد شریعتى افزود: خرداد امسال به 245 مورد 
محبوسى در اماکن بسته و آسانسور در کلانشهر اصفهان 
امدادرسانى شد که بیشترین فراوانى را نسبت به سایر موارد 
داشته است.وى بیان کرد: 47 مورد از حوادث خرداد امسال 
در این کلانشهر مربوط به حریق منازل، 33 مورد حریق 

اماکن تجارى و 83 مورد حریق خودرو بوده است.
وى با بیان اینکه موارد حریق خودرو در خرداد نســبت به 

اردیبهشت امسال 10 درصد افزایش داشت، اضافه کرد: 
آتش نشانى اصفهان به 68 حادثه تصادف نیز امدادرسانى 
کرد که با افزایش 9 درصدى نسبت به ماه گذشته مواجه 

بود.
شریعتى ادامه داد: 33 مورد حادثه ساختمانى، تخریب غیر 
اصولى، گودبردارى، ریزش و نشست در اصفهان در خرداد 
امسال داشتیم که در مقایســه با اردیبهشت چهار درصد 
کاهش یافت.سخنگوى ســازمان آتش نشانى اصفهان 
گفت: همچنین 361 تماس براى مهار حیوان وحشــى و 
ورود آنها به خودرو و منازل شــهروندان در خرداد امسال 

گزارش شد.

رئیس دفتر تحقیقات کاربردى پلیس اســتان اصفهان از 
توافق با اداره کل میراث فرهنگى، گردشــگرى و صنایع 
دستى به منظور فراهم شــدن مقدمات راه اندازى اولین 
موزه پلیس در این استان خبر داد.سرهنگ احمد اشرفى 
در حاشیه نشست تعاملى با مدیر کل و کارشناسان اداره 
کل میراث فرهنگى اصفهان اظهار کرد: در این نشست 
برنامه هاى دفتر تحقیقات کاربردى فرماندهى انتظامى 
اســتان اصفهان در خصوص ثبت تاریخ شــفاهى، جمع 
آورى و ساماندهى اســناد با ارزش سازمانى و راه اندازى 
موزه پلیس به منظور آشنایى مردم با تاریخچه پلیس کشور 
و استفاده دانشجویان، محققان و پژوهشگران از این موزه 

تشریح و پیش نویس تفاهم نامه همکارى فى مابین ارائه 
شد.وى افزود: در این نشست بر گسترش همکارى ها در 
حوزه گردشگرى، تبادلات علمى در این حوزه، هماهنگى 
بیشتر و تقسیم بندى برنامه هاى اجرایى، طبق تفاهم نامه 
و شرح وظایف ابلاغى از سوى پژوهشگاه فراجا بحث و 
تبادل نظر صورت گرفت.امیر کرم زاده، مدیرکل میراث 
فرهنگى، نیز در این جلسه با اســتقبال از ایده راه اندازى 
اولین موزه پلیس کشور در این استان اظهار کرد: در این 
نشست آمادگى خود براى همکارى همه جانبه با پلیس به 
منظور فراهم آوردن مقدمات راه اندازى این موزه و تهیه 

اقلام مورد نیاز آن اعلام کردیم.

آمادگى عشایر براى شرکت در انتخابات

  پایان مرمت تیمچه تاریخى «صباغ» کاشان

 گلیم سمیرم گواهینامه گرفت

پخت و توزیع کیک 12 مترى در روستاى قهساره

تاکید برمصرف بهینه آب در شاهین شهر

 آغاز ساخت نیم پست ثابت 63/20 کیلوولت ویگل

 نصف جهان   40 هزار نفــر جمعیت واجد راى دادن 
عشایر استان اصفهان مانند گذشته آماده مشارکت 
پاى صندوق هاى راى براى انتخاب رئیس جمهور 

هستند.
مدیر کل امور عشــایر استان اصفهان گفت: لر هاى 
بختیارى هــا، ترك هاى قشــقایى و عرب جرقویه 

جمعیت عشایر استان اصفهان را تشکیل مى دهند.
مختار اســفندیارى افزود: از جمعیت 70 هزار نفرى 
عشایرحدود 40 هزار نفر واجد راى دادن هستند که 
صندوق هاى سیار مخصوص جمع آورى راى عشایر 

در دورترین نقطه استان هم پیش بینى شده است.
فرماندار سمیرم نیز گفت: شهرستان سمیرم با 4750 
خانوار عشایر بزرگترین شهرستان عشایرى کشور 
است که ستاد انتخابات سمیرم براى جمع آورى راى 

عشایر برنامه ریزى لازم را انجام داده است.
اصغر هدایت افزود: جمعیت عشــایر شهرســتان 
سمیرم 25 هزار نفر اســت که براى جمع آورى راى 
عشایر 14 صندوق ســیار پیش بینى شده تا عشایر 
در دورترین نقاط هم بتوانند راى خود را به صندوق 

بیندازند.

 نصف جهــان  سرپرســت اداره میــراث  فرهنگى، 
گردشگرى و صنایع  دستى شهرستان کاشان از اتمام 
عملیات مرمتى تیمچه تاریخــى «صباغ» با اعتبار 

چهار میلیارد ریال خبر داد. 
علیرضا عبداالله زاده گفت: عملیــات مرمت این اثر 
ارزشــمند تاریخى به صورت مشارکتى با شهردارى 

کاشان انجام شد.
وى با بیان اینکه تیمچه تاریخى صباغ، موقوفه بزرگ 
بیمارستان نقوى براى خدمت رسانى به همه مردم 
است، افزود: این تیمچه یکى از مهم ترین سراهاى 
مجموعه بازار تاریخى کاشان است که ساخت آن به 

دوره قاجار و هم زمان با آب  انبار معروف حاج حسین 
صباغ باز مى گردد.

عبداالله زاده ادامه داد: تیمچه صباغ مانند تیمچه هاى 
امین الدوله و بخشــى هنوز کاربــرى تجارى خود 
را حفظ کرده و حجره هاى آن محل کســب  و کار 

فرش فروشان قدیمى بازار است.
سرپرست اداره میراث فرهنگى کاشان خاطرنشان 
کرد: عملیات مرمتى این اثر شــامل برچیدن کف 
فرش ها و حوض قدیمى، جمع آورى خاك  دســتى 
و شــفته آهک  کف تیمچه، کف فرش آجرى با آجر 

سنتى و بندکشى  آن است.

 نصف جهــان  هنر گلیم بافى سمیرم گواهینامه ثبت 
نشان جغرافیایى کشورى دریافت کرد. 

مدیر میراث فرهنگى، صنایع دســتى و گردشگرى 
شهرستان سمیرم گفت: نشــان جغرافیایى نوعى 
گواهینامه است که تأیید مى کند محصولى خاص در 
شهر، روستا یا منطقه اى مشخص تولید شده است و 
به آن محل تعلق دارد و هیــچ جاى دیگر نمى تواند 
نســبت به مالکیت معنوى و انحصار تولید آن هیچ 

گونه ادعایى داشته باشد.
سعید ســلیمانیان با بیان اینکه نشــان جغرافیایى 
مشــروط به سابقه تاریخى مســتند و کیفیت تولید 

محصول اســت، خاطرنشــان کرد: هویت بخشى، 
ساماندهى تولید، تجارى سازى و معرفى به بازار هاى 
جهانى از اهداف ثبت جغرافیایى صنایع دستى است.

وى گفت:: تولید صنایع دســتى به ویژه بافته هاى 
دارى از جمله گلیم در شهرســتان ســمیرم داراى 
ســابقه طولانى اســت و این محصــول در جاى 
جاى ایــن شهرســتان توســط دســتان خلاق 
هنرمندان با انــواع تکنیک هاى خــاص و کیفیت 
بالا با اســتفاده از مواد اولیه بومــى و با کاربرد هاى 
مختلــف تولید در اختیــار علاقه مندان قــرار داده

 مى شود.

 نصــف جهــان   هم زمــان بــا عید بــزرگ غدیر 
کیــک 12 متــرى بــا مشــارکت مردمــى در 
روســتاى قهساره شهرســتان اردســتان، پخت و

 توزیع شد.
خادمى از مســئولان برگزارى این جشن مردمى با 
اشاره به برپایى جشن بزرگ غدیر در این روستا گفت: 
در این جشن در آستان مقدس امامزاده میر سید على 
روستاى قهســاره، مداحان در وصف امیرالمومنین 

على (ع) و عید غدیر مدیحه سرایى کردند. همچنین 
در حاشیه این جشن کیک 12 مترى بین اهالى روستا 

توزیع شد.
امامزاده میر ســید على روستاى قهساره اردستان از 
نوادگان امام موســى ابن جعفر (ع) است. روستاى 
تاریخى قهســاره با آب و هواى ســرد کوهستانى 
در فاصله 95 کیلومترى اصفهــان و 45 کیلومترى 

اردستان قرار دارد.

 نصف جهان   مدیر آبفاى منطقه شاهین شهر بر لزوم 
فرهنگ سازى براى مصرف بهینه آب تاکید کرد.

شاهرخ شریفى گفت: مصرف سرانه آب شاهین شهر 
بالا است و در این زمینه هر کدام از ما و رسانه ها لازم 
است در فرهنگ ســازى مصرف بهینه آب سهمى 

داشته باشیم.
وى در تشــریح اقدام هاى انجام شــده این اداره در 
خصوص اصلاح شبکه فرسوده فاضلاب افزود: در 
چند سال گذشــته با حمایت هاى مدیرعامل استان 

و مدیران شهرســتانى بیشــتر خطوط فرسوده را با 
بیش از 200 میلیارد ریــال هزینه اصلاح کردیم که 
مهمترین آن خیابان طالقانى است و به زودى اجراى 

آن به پایان مى رسد.
مدیر آبفاى منطقه شــاهین شهرگفت: طرح ترمیم 
شبکه فرسوده خیابان منتظرى از میدان دفاع مقدس 
تا باغ بانوان و خروجى شهر تا پردیس و همچنین در 
خیابان مخابرات از فرعى 3 تا میدان مسرور در حال 

اجرا است.

 نصف جهان   با مشارکت هیأت امناى شهرك سلیمان 
صباحى بیدگلى ســاخت نیم پســت ثابــت 63/20 

کیلوولت ویگل آران و بیدگل آغاز شد.
مدیرتوزیع برق آران وبیدگل گفت: این طرح شــامل 
یک ترانسفورماتور با ظرفیت 40 مگاولت آمپر، یک 
فیدر ترانســفورماتور و 14 فیدر خروجى 20 کیلوولت 
اســت که با بیش از 170 میلیارد تومــان اعتبار اجرا 
مى شــود.حجازى هدف از اجراى این طرح را کمک 

به توسعه زیر ساخت صنعت، افزایش قابلیت اطمینان 
شبکه، تقویت سیستم برق رسانى، جبران افت ولتاژ 
انرژى تحویلى به متقاضیان و مشــترکان در شمال 
استان و شــهرك صنعتى ســلیمان صباحى بیدگلى 
برشمرد.وى همچنین نیاز شــدید مشترکان صنعتى 
جدید و نیز متقاضیان دیماندى شهرك هاى صنعتى 
منطقه به ویژه شهرك صنعتى سلیمان صباحى بیدگلى 

وهلال را دلیل اجراى این طرح بیان کرد.

مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهردارى اصفهان گفت: روزهاى جمعه بارگیرى 
زباله در ســطح معابر و کوچه هاى شهر اصفهان انجام نمى شــود، اما با وجود تمام 
اطلاع رسانى ها، هنوز شاهد هستیم که برخى شهروندان زباله خود را خارج از نوبت 

بارگیرى رها مى کنند.
غلامرضا ساکتى اظهار کرد: روزانه حدود 900 تن پسماند تر خانگى از معابر سطح 
شهر اصفهان بارگیرى مى شود. وى افزود: برنامه اجرایى شهردارى اصفهان براى 
جمع آورى پسماندهاى تر خانگى به صورت یک روز در میان، و روزهاى زوج و فرد 

هفته است که از ساعت 11 شب آغاز مى شود.
ساکتى تصریح کرد: زباله خارج از نوبت به دلیل اینکه خارج فرایند برنامه ریزى شده 
شهردارى اصفهان در معابر قرار داده مى شود، توسط مأموران پسماند که کار آن ها 
شناسایى و رفع تخلفات حوزه مدیریت پسماند است، برچسب گذارى شده و در صورت 
شناسایى فرد متخلف، منجر به صدور اخطار و در صورت تداوم این امر پیگیرى قضائى 

انجام خواهد شد.

جمعه ها بارگیرى زباله انجام نمى شود

کارشناس حوزه مسکن و ساختمان اداره  کل راه و شهرسازى اصفهان گفت: بیش از 23 
هزار قرارداد رهن و اجاره توسط مشاوران املاك و شهروندان این استان از سال گذشته 

تاکنون در سامانه «خودنویس» ثبت شده است.
سامانه خودنویس با هدف کاهش هزینه هاى واسطه گرى، مالى و غیرمالى معاملات 
مسکن از طریق ثبت رایگان قراردادهاى اجاره توسط متعاملان از سال 1402 ایجاد 
شده است.مهدى حق شناس اضافه کرد: 27 هزار درخواست قرارداد از استان اصفهان 
تاکنون در سامانه خودنویس ایجاد شده که از بین آنها 23 هزار مورد، تکمیل و به صدور 

کد رهگیرى منجر شده است.
نماینده اداره کل راه و شهرسازى اصفهان در کارگروه املاك و مستغلات استان اظهار 
کرد: ســامانه خودنویس براى رفاه حال هموطنان و به منظور نظارت و کنترل قیمت 
مسکن ایجاد شده اســت تا مردم بتوانند به صورت رایگان قراردادهاى ملکى خود را 
ایجاد و ثبت کنند.حق شناس با بیان اینکه قراردادهاى اجاره براى دریافت کد رهگیرى 
رایگان باید در سامانه خودنویس ثبت شوند، اضافه کرد: دریافت کد رهگیرى در این 
سامانه علاوه بر مشاوران املاك، توسط مردم نیز بعنوان متعاملان به صورت رایگان 
امکان پذیر است.وى خاطرنشان کرد: تعیین سقف اجاره بها توسط شوراى عالى مسکن 
به تفکیک استان ها در روزهاى آینده ابلاغ مى شود و شاهد کنترل بازار اجاره املاك 

مسکونى خواهیم بود.
 

ثبت 23 هزار قرارداد رهن و اجاره 
از اصفهان در«خودنویس»
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به نظر مى رســد که شــرکت کپکام آماده است 
Resident محصول ســال  Evil تا بازى اصلى
1996 را براى پلتفرم هاى مــدرن عرضه کند. 
 ،PEGI براســاس رده بندى وبســایت اروپایى
نســخه اورجینال رزیدنت ایول این هفته روى 
پى سى منتشر خواهد شــد. با اینکه این اثر سال 
1996 براى کامپیوتر انتشار یافته بود، اما اکنون 

روى فروشگاه هاى امروزى قابل خرید نیست.
در اســتیم، هیچکدام از بازى هاى اصلى RE در 
دسترس قرار ندارند. البته در پلى استیشن نسخه 
Director’s اولیــن رزیدنت ایول ازطریق  Cut

مجموعه آثار کلاســیک پلى استیشــن پلاس 
قابل تجربه اســت. کپکام در پنج سال گذشته 
Resident Evil ســه ریمیک موفق از ســرى
عرضه کرده است. در ماه دسامبر یاسوهیرو آنپو، 
کارگردان ریمیک رزیدنت ایول 4 تایید کرد آن ها 

قصد انتشار ریمیک هاى بیشترى دارند:
«تاکنون سه بازسازى عرضه کرده ایم و همگى 
مورد اســتقبال زیادى قرار گرفته اند. به عنوان 
شخصى که دوست دار این بازى هاى قدیمى تر 
است، [ســاخت ریمیک] کارى است که علاقه 

دارم انجامش دهم چون به بازیکنان مدرن اجازه 
مى دهند این آثار را تجربه کنند و مى خواهیم این 
روند را ادامه دهیم. در آینده اعلام خواهیم کرد 
بعدا چه بازى اى را بازســازى خواهیم کرد، پس 

منتظرش باشید.»

براى تبلت هاى خود رونمایى کرد. این  iPadOS 18 اپل از سیســتم عامل
نسخه داراى قابلیت هاى جدیدى است.

داراى قابلیت شخصى سازى  iOS 18همانند iPadOS 18سیســتم عامل
صفحه هوم و کنترل سنتر بازطراحى شده است. شما مى توانید آیکون ها را 

براساس سلیقه خود تغییر دهید و از کار کردن با آن ها لذت ببرید.
اضافه  iPadOS 18اپل همچنین اپلیکیشن ماشین حساب را به سیستم عامل
کرده است. این اپلیکیشن یک ویژگى به نامMath Notesدارد که محاسبات 

را بسیار راحت تر مى کند.
با قابلیت هاى جدید رونمایى کرد.  iOS 18اپل همچنین از سیســتم عامل
این سیســتم عامل داراى صفحه هوم با قابلیت سفارشى سازى است که به 
شما اجازه مى دهد تا آیکون هاى اپلیکیشن ها را براساس سلیقه خود در هر 

جایى قرار دهید.
همچنین امکان ارسال پیام با ماهواره وجود دارد و کاربران در مواقعى که به 

واى فاى یا شبکه مخابرات دسترسى ندارند مى توانند پیام بفرستند.
شما همچنین امکان قفل کردن اپلیکیشــن ها را دارید. با این قابلیت، سایر 

کاربران امکان جابجا کردن اپ هاى گوشى شما را نخواهند داشت.
کنترل سنتر هم به روزرسانى شده و یک گالرى جدید به آن اضافه شده است. 

توسعه دهندگان نیز حالا مى توانند ابزارهاى خود را در کنترل سنتر قرار دهند.
قابلیت بعدى به کاربران اجازه مى دهد تا اپلیکیشن ها را از طریق احراز هویت 
قفل کنند و اطلاعات شخصى خود را از بخش جستجو و سیرى مخفى نمایند.

در بخش پیام ها، کاربران مى توانند متن ها را بولد یا ایتالیک کنند و آن ها را 
براى ارسال در تایم هاى بعدى زمانبندى کنند. افکت هاى متنى هم اضافه 
شده اند.اپلیکیشن فوتوز هم به روزرســانى شده و قابلیت هاى جدیدى براى 
دسته بندى عکس ها ارائه شده اســت. با این قابلیت ها، پیدا کردن عکس ها 
آسان تر خواهد شد.یک حالت بازى هم اضافه شده که براى حفط نرخ فریم 

بازى ها در اعداد بالا، کارهاى پس زمینه را به حداقل خواهد رساند.

این روزها بازى هاى مدرن به راحتى مى توانند صدها گیگابایت فضاى ذخیره سازى را روى درایو کامپیوتر 
شما اشغال کنند. هنگامى که یک بازى حجم به این بالایى دارد، عملکرد آن نه تنها توسط ترکیب پردازنده 
و کارت گرافیک تعیین مى شود، بلکه به سرعت ذخیره سازى رایانه شخصى شما نیز بستگى دارد. اینجاست 
که SSD ها وارد مى شوند. آن ها سریع تر و قابل اعتمادتر بوده و روز به روز نیز ارزان تر مى شوند. بنابراین، 
اگر به دنبال دلیلى براى تغییر به SSD ها در رایانه گیمینگ خود هستید، در اینجا به شش دلیل مهم در 

این زمینه اشاره مى کنیم. 

1. بارگذارى سریع تر بازى ها
یکى از برجسته ترین مزیت هاى SSD نسبت به HDD ســرعت انتقال داده بسیار سریع تر آن است. این 
نه تنها به انتقال سریع فایل ها کمک مى کند، بلکه این سرعت انتقال داده سریع تر نیز به زمان بارگذارى 

کمتر در بازى ها منجر مى شود.
به طور کلى، SSD ها از نظر سرعت خواندن و نوشتن حدود چهار برابر سریع تر از HDD ها هستند. در حالى 
که ارقام دقیق بر اساس هارد دیسک و SSD خاصى که مقایسه مى کنید متفاوت خواهد بود، اما SSD ها 

به طور کلى تجربه کاربرى بسیار سریع ترى را ارائه مى دهند.
این امر در بازى هاى تراز اول (AAA) یا جهان باز که نیاز به دسترسى به فایل هاى حجیم از درایو دارند، 
برجسته تر است. اگر بازى هاى خود را روى یک هارد دیسک قدیمى ذخیره مى کنید، به احتمال زیاد بخش 
SSD قابل توجهى از وقت خود را صرف انتظار براى بارگیرى نقشه ها یا مراحل خواهید کرد. استفاده از
مى تواند در دراز مدت زمان زیادى را براى شــما صرفه جویى کند؛ زمان هایى که عمدتاً صرف انتظار در 

صفحه هاى لودینگ بازى ها مى شد.
بازى هاى چندنفره نیز از این مزیت بهره مند مى شوند. برخى از بازى ها مانند Valorant نقشه را براى همه 
در یک سرور راه اندازى نمى کنند تا زمانى که همه بازیکنان بارگیرى را تمام کنند. حتى اگر در داخل بازى 
نرخ فریم مناسبى داشته باشــید، زمان بارگذارى طولانى مى تواند به طور کلى بر تجربه بازى شما تأثیر 

منفى بگذارد.

2. عملکرد بهتر درون بازى
یکى دیگر از مزایاى جانبى سرعت انتقال داده بالاى SSD، عملکرد بهتر درون بازى ها است. فرض کنید 
به دنبال ارتقاء کامپیوتر خود هستید. در آن صورت، یک SSD پر سرعت یکى از آسان ترین، تأثیرگذارترین 
و مقرون به صرفه ترین ارتقاءهایى است که بر عملکرد رایانه شخصى شما تأثیر مى گذارد، که به نوبه خود 
بسیارى از لگ ها و وقفه هایى را که در طول گیم پلى ممکن است تجربه کنید و ناشى از تلاش بازى براى 

بارگیرى داده هایى خاص از روى درایو هستند، کاهش مى دهد.
وقتى در نظر بگیرید که عناوین مدرن AAA مى توانند هزاران عملیات ریز و درشت خواندن و نوشتن را 

در حین بازى انجام دهند و صدها مگابایت یا حتى گیگابایت داده را به عقب و جلو منتقل کنند، سرعت 
بالاى خواندن و نوشتن داده ها بهترین هدیه براى گیمرها خواهد بود.

با این حال، به خاطر داشته باشید که نصب بازى شما روى یک SSD تضمینى براى افزایش 
فریم بر ثانیه نیست. ترکیب پردازنده و کارت گرافیک رایانه شخصى شما همچنان نقش 

مهمى در عملکرد بازى ایفا مى کند، اما نصب یک SSD مى تواند به کاهش تأخیر و 
جلوگیرى از لگ یا پرش در حین گیم پلى کمک کند.

3. بهبود گرافیک
در حالى که نصب یک SSD باعث نمى شود بازى هاى ۷۲۰p فوق العاده واقعى 

به نظر برسند، اما زمان بارگذارى ســریع تر و عملکرد بهتر درون بازى به حفظ 
کیفیت بصرى کلى بازى ها کمک مى کند.

نحوه نمایش بافت ها در بازى هاى مدرن اینگونه است که اکثر اشیاء زمانى که از آن ها دورتر هستید، بافتى 

با رزولوشن پایین دارند و سپس با نزدیک شدن به آن ها با بافت با رزولوشن بالاتر جایگزین مى شود. هنگام 
استفاده از SSD، این تغییر بین بافت هاى با رزولوشن پایین و بالا بسیار سریع تر اتفاق مى افتد زیرا بازى 

قادر است سریع تر بافت ها را بارگیرى و جایگزین کند.
بنابراین، در حالى که فریم بر ثانیه شما به احتمال زیاد ثابت باقى مى ماند، اما بازى به احتمال زیاد زیباتر به 
نظر مى رسد زیرا بافت ها مى توانند سریع تر بارگیرى و خارج شوند. هرگونه لبه ناهموار، بافت هاى نامرتب یا 
باکیفیت پایین و سایر مشکلات بصرى نیز به حداقل مى رسد. باز هم، پردازنده و کارت گرافیک شما نقش 

بزرگ ترى در اینجا ایفا مى کنند، اما SSD به کمک آن ها مى آید تا همه چیز را به بهترین شکل اجرا کند.

4. مطمئن تر بودن نسبت به هارد دیسک
در مقایسه با HDD ها، SSD ها هیچ قطعه متحرکى در داخل خود ندارند. این امر آن ها را در برابر ضربه و 
سقوط مقاوم تر و بادوام تر مى کند و باعث مى شد تا نسبت به هارد دیسک بسیار مطمئن تر و پایدارتر باشند.
هنگامى که با یک هارد دیسک کار مى کنید، عوامل زیادى وجود دارد که باید به آن ها توجه کنید. از آنجایى 
که این درایوها قطعات متحرك مکانیکى در داخل خود دارند، به مرور زمان فرسوده مى شوند. مجموعه 
متحرك داخل یک هارد دیسک نیز نسبتاً ظریف است، به این معنى که حتى یک ضربه کوچک به درایو 

مى تواند آن را از کار بیندازد.
این حرف بدان معنا نیست که SSD ها را مى توان بدون احتیاط به این سو و آن سو پرتاب کرد! اما آن ها دوام 

و قابلیت اطمینان بسیار بهترى نسبت به HDD ها داشته و در بلند مدت بهتر کار خواهند کرد. 

5. سیستم بى صداتر
درست است که HDD ها معمولاً سر و صداى زیادى ندارند، اما به دلیل وجود اجزاى مکانیکى در داخل 
محفظه درایو که مى چرخند، مقدارى صدا تولید مى کنند. به طور متوسط، یک هارد دیسک مى تواند در 
هنگام استفاده حدود 20 تا 40 دسى بل نویز تولید کند. همان مزیتى که SSD ها را بادوام تر از HDD ها 

مى کند، در بى صدا شدن آن ها نیز نقش دارد. این مزیت نیز همان عدم وجود قطعه متحرك داخلى است.

6. راندمان انرژى بالاتر
چه از رایانه شخصى گیمینگ اســتفاده کنید و چه از لپ تاپ مخصوص بازى، احتمالاً پردازنده و کارت 
گرافیک قدرتمندى دارید. هنگام بازى، هر دوى این قطعات تحت فشار هستند و تا حد امکان توان خود 
را براى ارائه بهترین عملکرد به کار مى گیرند. بسته به منبع تغذیه شما، این مسئله ممکن است باعث شود 

جریان کافى براى عملکرد ایده آل سایر قطعات باقى نماند.
SSD ها در این زمینه نیز درخشان ظاهر مى شوند و براى اجرا و عملکرد در چنین 

شرایطى به انرژى بسیار کمترى نســبت به HDD ها نیاز دارند. یک 
SSD معمولاً بین یک تا چهار وات برق مصرف مى کند، 

در حالى که توان مصرفى یک هارد دیسک سنتى مى تواند 
در هنگام راه اندازى تا 20 یا حتى 25 وات افزایش یافته و 
بعداً در طول عملکرد معمولى به طور قابل توجهى به چهار تا 

نه وات کاهش یابد.

Resident Evil دوباره برای پی سی عرضه خواهد شد رونمایی شد iPadOS 18سیستم عامل

SSD  چگونه می تواند
 تجربه بازی را متحول کند؟

و و ر ى ر
ه کنید و ناشى از تلاش بازى براى

ت ریز و درشت خواندن و نوشتن را 
جلو منتقل کنند، سرعت  عقب و

 تضمینى براى افزایش 
شما همچنان نقش 

کاهش تأخیر و 

 واقعى
 به حفظ 

ى که از آن ها دورتر هستید، بافتى 

و ن ن ع ر ى ر ر ن ر ه ر ى ر ر
ایده آل سایر قطعات باقىنماند. جریان کافىبراى عملکرد

SSD ها در این زمینه نیز درخشان ظاهر مى شوند و براى اجرا و عملکرد در چنین

Dشرایطى به انرژى بسیار کمترى نســبت به HDD ها نیاز دارند. یک

وات برق مصرف مى کند، SSD معمولاً بین یک تا چهار

در حالى که توانمصرفىیک هارد دیسک سنتى مى تواند
5 یا حتى 25 وات افزایش یافته و در هنگام راه اندازى تا 20
بعداً در طول عملکرد معمولى به طور قابل توجهى به چهار تا

نه وات کاهش یابد.

یک باگ جدید در ویندوز 11 پیدا شده که مى تواند با اشغال 20
درصد از توان پردازشى سى پى یو کامپیوتر شما را از کار بیندازد. 

مایکروسافت هنوز راه حل رفع این باگ را پیدا نکرده!
به تازگى باگ جدیدى در ویندوز 11 پیدا شــده که کاربران این 
سیستم عامل را بدجورى در دردسر انداخته و مایکروسافت هنوز 
چاره اى براى آن نیافته اســت. این باگ مربوط به به سرویس 
WindowsCrossDeviceService است که قاعدتا 
باید در پس زمینه ویندوز 11 فعال باشد؛ اما بنا به دلایلى به طور 
ناگهانى حدود 20 درصد از توان پردازشى سى پى یو را به خود 

اختصاص مى دهد!
ســرویس WindowsCrossDevice همان طور که 
از نامش پیداســت وظیفه اتصال و اشتراك گذارى فایل ها بین 
کامپیوترهاى ویندوزى و سایر دستگاه  ها را بر عهده دارد. از جمله 
Phone اپلیکیشن هایى که از این سرویس استفاده مى کنند
Link است که قصد رقابت با اکوسیســتم نرم افزارى اپل را 
داشته و امکان ارسال پیام، دانلود محتوا و دسترسى به داده هاى 

گوشى موبایل از طریق ویندوز را فراهم مى کند.
نخستین گزارش ها از این باگ جدید ویندوز 11 حدود دو هفته 
پیش منتشــر شــد؛ جایى که یکى از کاربران انجمن رسمى 
مایکروســافت از کار کردن فن دســتگاه به صــورت دائم و با 
حداکثر توان خبر داده بود. این کاربر ادعا کرده بود که اســتفاده 
بیش از حد WindowsCrossDeviceService از 
توان پردازشى سى پى یو باعث شده بود که 7 الى 10 درصد از 
ظرفیت آن به طور ثابت اشغال شود! از سوى دیگر برخى کاربران 
نیز این میزان اتلاف توان پردازنده را حدود 20 درصد توصیف 

کرده بودند.
مایکروسافت البته هفته گذشته ادعا کرد که منشا این باگ را پیدا 
کرده و در حال کار روى رفع این مشکل است. با این وجود پس 
از گذشت یک هفته، هنوز خبرى از آپدیت مایکروسافت نیست!

این باگ جدیــد 11Windows ظاهرا تنهــا در جدیدترین 
نســخه هاى WindowsInsider مشــاهده شده است. 
بنابراین کاربرانى که مشترك «ویندوز اینسایدر» نیستند ظاهرا 
PhoneLink از این باگ مصون خواهند بود. البته اپلیکیشن
همچنان بدقلق و نه چندان کاربرپسند است؛ اما حداقل فعالیت 
آن در نسخه هاى اصلى ویندوز 11 به پس زمینه محدود خواهد 

بود! 
با این حال اگر کاربر اینســایدر ویندوز هستید و اخیرا با مشکل 
مصرف بالاى پردازنده روبرو شــده اید، مى توانیــد براى رفع 
Windows Cross Device مشــکل، ســرویس

Service را غیرفعال کنید. البته با ریستارت کردن کامپیوتر، 
این ســرویس مجددا فعال خواهد شد. بنابراین بهترین راه حل 
این مشکل صبر کردن براى انتشار آپدیت رسمى مایکروسافت 

است.

این دستگاه براى اولین بار در کنفرانس توسعه دهندگان 
گوگل در سال 2015 دیده شد و برنامه هاى نوآورانه بعدى 
در برنامه توسعه دهندگان گوگل با همکارى دانشگاه ها و 

توسعه دهندگان در سراسر جهان دیده شد.
یک «دستگاه بى ســیم“ مرموز از گوگل در یکى از اسناد 
کمیسیون ارتباطات فدرال ایالات متحده (FCC) ظاهر 
شد و چندین گزارش مطبوعاتى نشان مى دهد که فناورى 

رادار «Soli“ گوگل براى کاربردهاى جدید آماده است.
بیشتر موارد موجود در این سند شامل نتایج آزمایش و اسناد 
مربوط به اتصالات بى سیم مختلف دستگاه است با یک 
صفحه در پایه آن که کنجــکاوى افرادى را که در تلاش 

براى کشف آن هستند افزایش مى دهد.
رادار Soli یک محصول مــوج میلى مترى 60 گیگاهرتز 
Infineon است که به طور مشــترك توســط گوگل و

Technologies توسعه یافته است.

گوگل پردازش سیگنال و نرم افزار را انجام مى دهد، در حالى 
که Infineon تراشه هاى داخلى دستگاه را ارائه مى دهد.

این دستگاه براى اولین بار در کنفرانس توسعه دهندگان 
گوگل در سال 2015 دیده شد و برنامه هاى نوآورانه بعدى 
در برنامه توسعه دهندگان گوگل با همکارى دانشگاه ها و 

توسعه دهندگان در سراسر جهان دیده شد.
در مورد نسل دوم - که در سال 2018 منتشر شد - در واحد 
تشخیص حرکت تلفن 4Pixel از گوگل و در واحد نظارت 

بر خواب در دستگاه NestHub کاربرد عملى پیدا کرد.
بر اساس اسناد، این دستگاه مرموز گوگل تنها از باندهاى 
فرکانسى 2,4 گیگاهرتز و 60 گیگاهرتز پشتیبانى مى کند 
که نشان دهنده موارد استفاده خاص براى دستگاه است 
که به قابلیت هاى گسترده تر باند 5 گیگاهرتز نیاز ندارد و 

احتمالا نیاز به باترى هم ندارد.
این سند، اطلاعات کافى در مورد دستگاه ارائه نمى دهد، 
اما رایج ترین تئورى این اســت که دستگاه مرموز نسخه 
جدیدى از ترموستات هوشــمند Nest خواهد بود. نسخه 
فعلى ترموســتات - که در سال 2020 منتشــر شد - از 
2,4 گیگاهرتز پشــتیبانى مى کند. باندهاى فرکانس 60
گیگاهرتز و از رادار ”Soli“ براى تشخیص میزان نزدیکى 
کاربر استفاده مى کند که باعث مى شود صفحه نمایش به 

طور خودکار روشن شود. 
وجود صفحه پایه نیز براى طراحى ترموستات دیوارى یا 
قفسه اى مناسب است و نبود باترى به این معنى است که 
دســتگاه به منبع تغذیه مداوم نیاز دارد که با ترموستات ها 

سازگار است.

باگ جدید ویندوز ۱۱
کامپیوتر را از کار می اندازد

درباره دستگاه بی سیم 
مرموز گوگل!

اندروید 15 با افزایش آستانه شارژ سریع، ابهامات را در مورد سرعت شارژ از بین مى برد
در دنیاى گوشى هاى هوشمند، شرکت ها دائماً در حال رقابت براى پیشى گرفتن از یکدیگر هستند و سرعت 
شارژ نیز به میدان نبردى داغ تبدیل شده است. به طورى که برخى از گوشى ها اکنون مى توانند تا 240 وات شارژ 
شوند! اما چگونه بفهمید که شارژر شما واقعاً سریع است؟ مشکل اینجاست که اندروید هر شارژرى بالاتر از 7/5

وات را به عنوان «سریع» برچسب گذارى مى کند که این روزها بسیار پایین است.
خوشــبختانه، اندروید 15 در حال بازنگرى این سیســتم است. این به روزرسانى، آســتانه «سریع» را به عدد 
واقع بینانه تر 20 وات افزایش مى دهد. این بدان معناست که تصویرى واضح تر از سرعت شارژ شدن گوشى خود 
به دست خواهید آورد. در حال حاضر، اندروید حتى با یک شارژر کند 7/5 واتى مى گوید که «به سرعت در حال 

شارژ شدن است» که واقعاً  گمراه کننده است.
در اینجا نحوه عملکرد فعلى این سیستم آمده است: هر چیزى کمتر از 5 وات باشد کند محسوب مى شود، 5 وات 
تا 7/5 وات معمولى و بالاتر از 7/5 وات ســریع در نظر گرفته مى شود. سیستم جدید احتمالاً همان ایده اولیه را 

حفظ مى کند، اما تعریف «سریع» را از 20 وات تنظیم مى کند.
اگرچه این ممکن اســت یــک تغییر کوچــک به نظر برســد، اما مهم اســت. این بــه کاربــران اندروید 
مخصوصاً کســانى که اطلاعات زیادى از مفاهیــم الکتریکى نظیر توان شــارژر ندارنــد، درك بهترى از 
قابلیت هاى شــارژ گوشــى خود مى دهد و به آن ها کمک مى کند تا شــارژر مناســب را براى گوشــى خود

 انتخاب کنند.

گوگل در اندروید ۱۵، تعریف «شارژ سریع» را تغییر می دهد
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مناقصه عمومی یک مرحله ای
فراخوان  مناقصه احداث پمپ  بنزین شهر شاپور آباد

 فرید شریعت زاده -  شهردار شاپور آباد 

یک فوق تخصص گوارش و کبد گفت: تغذیه ســالم، تحرك 
کافى و درمان به موقع میکروب هلیکوباکتر پیلورى ریسک ابتلا 

به سرطان معده را کاهش مى دهد.
دکتر محسن رجب نیا درباره شیوع ســرطان معده اظهار کرد: 
سرطان معده در کشور پس از سرطان پروستات دومین سرطان 
شــایع در مردان و بعد از سرطان ســینه و روده بزرگ سومین 
سرطان شایع در زنان است. معده یکى از بخش هاى مهم دستگاه 

گوارش است که به تجزیه و هضم غذا کمک مى کند.
وى افزود: هر چند اخیرا آمار جدیــدى از تعداد ابتلا به این نوع 
سرطان در کشــور در اختیار نداریم، اما آمار و مطالعات جهانى 
که شامل ایران هم مى شود، نشان مى دهد که سرطان معده به 
شایعترین سرطان گوارشى در کشور تبدیل شده و از این جهت 
که عامل خطر این ســرطان مانند تغذیه ناسالم و بى تحرکى 
میان افراد جامعه افزایش یافته، براى همین شیوع آن هم زیاد 

شده است.
این پزشک یادآور شــد: بر اســاس مناطق جغرافیایى، براى 
سرطان معده غرب و شمال غرب کشور مناطق شایعى هستند 
و در مجموع در مردان سرطان هاى دستگاه گوارش بیشتر دیده 
مى شود، ولى بر اساس مطالعات اخیر در هر دو جنس شیوع این 

سرطان زیاد شده است. در مورد میزان شیوع سرطان ها شاخصى 
براى استان البرز نداریم، اما شایعترین سرطان ها، سرطان روده 

بزرگ و معده هستند.
عضو هیأت علمى دانشــگاه علوم پزشکى البرز گفت: سرطان 
معده که یکى از سرطان هاى دستگاه گوارش است، در مراحل 
اولیه مى تواند بى علامت باشد، اما زمانى که فرد با پیشرفت آن 
مواجه مى شود، علائم آن درد شکمى، سیرى زودرس، استفراغ، 
کاهش وزن ناخواسته، خونریزى گوارشى و کم خونى است و در 
صورت  پیشرفت این سرطان مى تواند به سایر اندام هاى مجاور 

گسترش پیدا کند.
وى درباره علل و عوامل خطر این نوع سرطان بیان کرد: یکى 
از مهمترین عوامل خطر ابتلا به سرطان معده ابتلا به میکروب 
هلیکوباکترپیلورى است که  باعث عفونت و تخریب معده شده 
و اگر درمان نشود مى تواند به سمت ســرطان خطرناك برود. 
همچنین مصرف زیاد نمک و غذاهاى نمک  ســود شده، مواد 
غذایى داراى مواد نگهدارنده و فرآورى شــده، چاقى، مصرف 
دخانیات و الکل و ســابقه جراحى معده از دیگر دلایل ابتلا به 

این سرطان است.
عضو هیأت علمى دانشگاه علوم پزشــکى البرز در مورد رابطه 

جراحى هاى معــده و احتمــال ابتلا به ســرطان معده گفت: 
اینکه افراد تمایل به جراحى معده داشــته و خیلى راحت تن به 
جراحى هاى معده مى دهند، ریسک ابتلا به سرطان معده را بالا 
مى برد. همچنین سابقه رادیوتراپى شکمى و وجود 
سابقه خانوادگى از دیگر عوامل خطر ابتلا 

به این سرطان است.
دکتر رجب نیا در ادامه اظهار کرد: 
بهترین راه تشــخیص این 
نوع از سرطان آندوسکوپى 
بوده و پیشگیرى از این 
ســرطان شامل حذف 
و یــا محــدود کردن 
عوامل خطر آن مثل 
عدم مصرف دخانیات، 
الکل، کاهش مصرف 
نمــک، اصــلاح رژیم 
غذایى، مصــرف میوه و 
ســبزیجات به همراه فیبر 

کافى در تغذیه روزانه است.
این فوق تخصص گــوارش و کبد 
مطرح کرد: براى پیشگیرى از ابتلا به این 
نوع سرطان کاهش وزن، داشتن فعالیت فیزیکى 
منظم و ورزش و درمان به موقع هلیکوباکترپیلورى معده توصیه 
مى شود. همچنین تاکید مى شود در صورتى که وجود علائم غیر 
معمول به پزشک مراجعه شود. در واقع فصل مشترك تمامى 
ســرطان هاى گوارش، مصرف دخانیات، الکل، رژیم غذایى و 

سبک زندگى ناسالم است.
وى خاطرنشــان کرد: در مورد درمان هم این مهم است که در 
ابتدا ریسک ها را کاهش دهیم تا به مرحله پیشرفته تر و نیاز به 
درمان بیمارى نرسیم، کاهش ریسک هم شامل حذف عوامل 
خطر اســت. اما اینکه اگر فردى به این سرطان مبتلا شود چرا 
اندوسکوپى را تمایل داریم که هر چه زودتر انجام دهیم، به این 
خاطر است که آندوسکوپى زود هنگام از نظر بررسى میکروب 
معده براى درمان به ما کمک مى کند، دوم اگر زخم ایجاد کرده، 
از این طریق زخم را درمان مى کنیم و امکان برداشت نمونه را 

براى تشخیص بدخیم بودن آن فراهم مى کند.
دکتر رجب نیا ادامه داد: اگر در مراحل جلوترى باشد که ضایعه 
بدخیم شده و صرفا لایه ســطحى را درگیر کرده باشد، نیاز به 
جراحى نداشته و با روش آندوســکوپى پیشرفته مى توانیم آن 
را برداریم. البته تاکید مى کنیم که یکــى از اقدامات اصلى در 
پیشــگیرى، مراجعه ســریع با بروز اولین علائم این سرطان

 در فرد است.

اگر میکروب معده درمان 
نشود چه می شود ؟

آیا مى دانستید که باکترى هاى مسرى ازجمله اشرشیاکلى (E.Coli) ممکن است در رختخواب شما زندگى کنند؟ 
این باکترى در کنار 10 میلیون کنه گرد و غبار و استافیلوکوك اورئوس است که مى تواند باعث عفونت پوست و در 
برخى موارد ذات الریه شود.علاوه بر این، عادات به ظاهر بى ضرر شما قبل از خواب نیز مى تواند اوضاع را بدتر کند، 

البته براى جلوگیرى از این مشکلات، چند راهکار وجود دارد که در ذیل به آنها اشاره شده است.
همیشه هنگام بیدار شــدن از خواب به مدت 30 دقیقه تخت خود را در معرض هوا قرار دهید و ملحفه رختخواب 
خود را هر هفته عوض کنید. هر روز صبح تخت خود را در معرض هوا قرار دهید زیرا همانطور که گفته شد، کنه ها و 
باکترى ها به تشک شما علاقه دارند، اما هواى خنک و نور برعکس چیزى است که آنها نیاز دارند. بنابراین، هنگامى 
که از رختخواب بیرون آمدید، به جاى اینکه بلافاصله آن را مرتب کنید، لحاف را از تشک خود جدا کرده و به مدت 
30 دقیقه آن را در معرض هوا قرار دهید. اگر بتوانید مدت طولانى ترى اجازه دهید، رختخواب شما در معرض هوا 

قرار بگیرد عالى است، اما حتما 30 دقیقه را فراموش نکنید.  

هرگز در رختخواب خود غذا نخورید و ننوشــید و از قرار دادن هر چیز خیس روى تشک خوددارى کنید. خوردن 
و آشامیدن در رختخواب مى تواند توجه موجودات ناخوشــایندى یعنى مگس ها، مورچه ها و حتى سوسک ها را به 

رختخواب شما جلب کند.
با توجه به اینکه که سودوموناس آئروژینوزا مى تواند روى جوراب هاى شــما زندگى کند هرگز جوراب خود را در 
رختخواب نپوشید.از غذا خوردن در حالت دراز کشیده درون رختخواب نیز اجتناب کنید زیرا مى تواند بر خواب شما 
تاثیر بگذارد و شما را در معرض خطر رفلکس اسید قرار دهد و شما را در طول شب بیدار نگه دارد. در حالت ایده آل، 
حدود 3 ساعت قبل از خواب غذا بخورید و همیشه نوشیدنى ها را روى میز کنار تخت خود قرار دهید تا از هرگونه 
ریزش روى تشک خود جلوگیرى کنید.دوش گرفتن در شب باعث مى شود هنگام رفتن به رختخواب تمیز باشید. 
عرق مى تواند باعث ایجاد رطوبت در رختخواب شود که به رشد باکترى ها کمک مى کند، به ویژه اگر اتاق خود را 

تهویه نکنید.

در حالت ایده آل، درست قبل از خواب دوش بگیرید زیرا تغییر دما از دوش آب گرم به اتاق خنک مى تواند دماى بدن 
شما را نیز کاهش دهد. دماى بدن شــما به طور طبیعى در هنگام خواب کاهش مى یابد، بنابراین این افت به شما 

کمک مى کند سریعتر به خواب عمیق بروید. 

همه مى دانند که یکى از علائم اصلى بیمارى کوید سرفه است. اما دقیقا 
چه نوع سرفه اى؟ یک اپلیکیشن گوشى هوشمند در دست توسعه است و 
در شرف شروع آزمایش بالینى است که به این سوال پاسخ مى دهد. دکتر 
دانیل کارلین، پزشک و مدیر عامل یک استارت آپ فناورى سلامت 

مى گوید:« ایده پشت آن این است که سرفه ها همه یکسان نیستند.»
کاربرانى که برنامه را نصب مى کنند  مى توانند هنگامى که شــروع به 
سرفه مى کنند، صدا را در HealthMode آپلود کنند، که آن را براى 
ویژگى هایى مانند حجم، مدت زمان و فرکانس تجزیه و تحلیل مى کند. 
سپس وضعیت سلامت آنها با پرسشنامه هاى هفتگى بررسى مى شود. 
کارلین مى گوید با تطبیق صداهاى سرفه با سایر داده هاى بالینى، این 

شرکت امیدوار است که پایگاه داده اى بسازد که بتوان 
از آن براى پیش بینى هاى تشخیصى و ترسیم 

مسیر بیمارى استفاده کرد.
این تئورى این است که سرفه هاى ناشى 
از ویروس کرونا، کــه معمولاً ریه ها را 
آلوده مى کند، با سرفه هاى دیگر، مانند 
ســرفه هاى ناشــى از عفونت دستگاه 

تنفسى فوقانى یا تب یونجه یا استنشاق 
گرد و غبار، متفاوت است. 

کارلین تأکیــد مى کند که داده ها 
امن خواهنــد بــود و برنامه در 
پس زمینــه اجرا نمى شــود یا 

سایر افراد نزدیک را نظارت 
نمى کنــد. کارلیــن، که 

همچنین روانپزشــک 

دانشکده مرکز پزشــکى تافتس است، در پاسخ به ســوالى درباره 
نگرانى هــاى مربوط به حریــم خصوصى، گفــت:«در این مرحله 
هیچ ردیابى تماس یا GPS را براى تشــویق کاربران به مشارکت 
بدون نگرانى از تهدیدهاى بیــش از حد براى حریم خصوصى فعال 

نکرده ایم.»
اگر این پروژه در شناسایى عفونت هاى کروناویروس موفقیت آمیز 
باشد، در صورتى که برنامه الگوى احتمالاً مشکل ساز سرفه هاى آنها 

را تشخیص دهد، ممکن است کاربران هشدار دریافت کنند.
برنامه هاى HealthMode که قبل از شیوع ویروس کرونا ایجاد 
شده اند، معمولاً توسط شرکت هاى داروســازى و آزمایشگاه هایى 
که آزمایش هاى بالینى یا نظرسنجى هاى سلامت عمومى را انجام 
مى دهند، استفاده مى شوند. این شرکت یک برنامه همراه نیز دارد 
که به دنبال علائم ویروس کرونا در دستگاه گوارش است، که 
بخش ناشناخته اى از عفونت ها را تشکیل مى دهد و ممکن 
است با یا بدون علائم تنفسى وجود داشته باشد. این برنامه 

با آپلود تصاویر مدفوع کاربر کار مى کند.
HealthMode  به دنبال داوطلبانى است که بدون 
هیچ هزینه اى در برنامه نظارت ثبت نام کنند. 
کارلین مى گوید، ایده این است که راه 
ساده اى براى شرکت در تحقیقات 
COVID-19 ارائه شــود، با 
مزیت احتمالى دریافت هشــدار 
نســبت به علائــم احتمالى در 

صورت بروز.

آیا می توانید سرفه کرونا را 
از سرماخوردگی تشخیص دهید؟

متهم ردیف اول ابتلا به ذات الریه 
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ویژگى هایى مانند حجم، مدت زمان و فرکانس تجزیه و تحلیل مى کند. 
بربربرى بررسىرسىرسىمى شمى شمىششوود.ود.سپس وضعیت سلامت آنها با پرسشنامه هاى هفتگى تگهفتگ ى 

نایناینکارلین مى گوید با تطبیق صداهاى سرف ، ببفه بفه ب ساا سااا سایر دیر دادهادههاىهاىاهاىبالیبالینى،ن ر سر
سا بسا بسا بسا کزدکزد کهه بته بتوانوانشرکت امیدوار است که پایگاه داده ىىه اىه اى داد

ممسسیماز آن براى پیش بینى هاى تش تو تو تر رو  تشخخیصیصیصىصى
رد.مسیر بیمارى استفاده کرد
ىاشىشىاین تئورى ایناست که ره س سررفففهه هاىاىاىنى ن ک
رارااز ویروس کرونا، کــه لامومولالاًً رییههها ـه مععع
مماننندآلوده مى کند، با سرفه فه ههاىىىىدییگرر،
ى ازز عععفوفونتتتد دسستگگااهســرفه هاى ناشــى
ب یوونجججهه یا یا اسستنشنشاقاقتنفسى فوقانى یا تب

ت..گرد و غبار، متفاوت است
 که د دااادهدهدهههاکارلین تأکیــد مى کند که

دردرامن خواهنــد بــود و برنامه مه
یا  اپس زمینــه اجرا نمى شــود

سایر افراد نزدیک را نظارت 
نمى کنــد. کارلیــن، که 

همچنین روانپزشــک 

را تشخیص دهد، ممکن است کاربران هشدار دریا
eبربرنامه هبرنامه هاى HealthMode که قبل از شیوع و
ششده دهدهاندانداند، م معمعمولا معمولاً توسط شرکت هاى داروســازى

ز آزآزمامایمایشش هش هش هاىاىبالى بالینى یا نظرسنجى هاى سلامت ککه
ااستستستفادفادهمده مى شوند. این شرکت یک بر هندهنهند،د، مى ى 
ککهه به بهد د دنبالبالللع ع علاعلائملائم ویروس کرونا در دستگا
بخخششنا نا ناشنشناخخختهته اىاى از عفونت ها را تشکیل
ا یایا بددونننععلالائم تنفسى وجود داشت اساستتت با با
تتصصاوویررر مددففوع کاربر کار مى کند. آپلوود با
HeeaalttthhMMooddM به دنبال داوطلبا e
هههیچچههزینه اى در برنامه نظا
کارلین مى گوید، اید
ساده اى براى شر
9-COVID
مزیت احتمالى
نســبت به علا

صورت بروز.

ساعت مناسب برای نوشیدن 
شیر در انواع سنین 

شیر یکى از نوشیدنى هایى است که فواید بسیارى براى بدن و سلامتى دارد.
شیر یکى از نوشیدنى هایى است که فواید بســیارى براى بدن و سلامتى دارد. برخى ها 

معتقدند که شیر را باید آخر شــب خورد و برخى ها هم مى گویند شیر را باید صبح ها نوشید. 
مصرف شیر قبل از خواب بسیار مناسب تر است اما براى کودکان بهتر است به هنگام صبحانه 

مصرف شود زیرا به رشد مغزى آنها کمک مى کند. 
توصیه مى شود که کودکان زیر هفت سال روزانه یک و نیم تا دو لیوان شیر بخورند 

همچنین پسران در سن بلوغ سه لیوان و دختران در سن رشد و بلوغ دو و نیم لیوان 
شیر بنوشند. بزرگسالان و سالمندان دو لیوان و زنان شیرده و باردار 3.5 تا چهار 

لیوان شیر در کنار سایر لبنیات مصرف کنند.  مى توان براى راحت خوردن شیر 
در طول روز، این میزان را در فواصل مختلــف میل کرد. افرادى که دچار 
دل پیچه و نفخ مى شوند بهتر اســت شب ها شیر بنوشند. مصرف شیر به 
عنوان میان وعده نیز بسیار توصیه شده است حتى مى توان آن را با غذا و 
انواع سوپ ها مصرف کرد البته به شرطى که زیاد نجوشد تا خواص آن از 
بین برود. براى رفع طبع سرد شیر مى توان آن را با عسل و دارچین مصرف 

کرد. مصرف شیر به طور کلى قبل از خواب، علاوه بر این که از نفخ کردن 
جلوگیرى مى کند، باعث افزایش آرامش در افراد و جذب بیشتر کلسیم مى شود.
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جراحى هاى معــده و احتمــال ابتلا به ســرطان
اینکه افراد تمایل به جراحى معده داشــته و خیلى
جراحى هاى معده مى دهند، ریسک ابتلا به سرطا
مى برد. همچنین سابقه رادیوتراپى ش
عوام سابقه خانوادگى از دیگر

به این سرطان است.
دکتر رجب نیا در ادا
بهترین راه تشـ
نوع از سرطان
بوده و پیش
ســرطان
و یــا مح
عوامل خ
عدم مصر
الکل، کاه
نمــک، اص
غذایى، مصـ
ســبزیجات به
کافى در تغذیه روز
این فوق تخصص گــ
مطرح کرد: براى پیشگیرى
نوعسرطانکاهش وزن، داشتن فعا

در این سالها ادعاهاى مختلف در حوزه ســلامت و بهداشت در فضاى 
مجازى منتشر مى شود که اغلب بدون سند و مدرك هستند و یا از زبان 
کسى گفته مى شوند که تخصص حوزه مذکور را ندارند و صرف تجربه 
شخصى که داشته، لقمه اى براى جمع مى پیچد. اما ارئیس مرکز جوانى 
جمعیت وزارت بهداشت در مورد سلامت مردان سخنانى گفته که مطالعه 

آن خالى از لطف نیست.
صابر جبارى با ابراز تاســف از اینکه مردها کمتر به سلامت خود اهمیت 
مى دهند، بیان کرد: این موضوع فقط مربوط به کشور ما نیست بلکه رفتار 

سلامتى مردان در کل جهان این گونه است.
وى کم اهمیتى مردان نسبت به سلامت خود را ریشه در باورهاى فرهنگى 
عوامل اجتماعى، محیطى و رفتارى دانست و گفت: مردان نسبت به زنان 
از ســلامت کمترى برخوردار بوده و میزان مرگ و میر آنان در مقایسه با 
زنان به مراتب بالاتر باشد. عوامل متعددى وجود دارد که اولویت ذهنى 
مردان ایرانى محسوب شده و توجه و پرداختن به سلامتى را تحت الشعاع 

خود قرار مى دهند.
رئیس مرکــز جوانى جمعیت وزارت بهداشــت تصریح کــرد: یافته ها 
نشان داده اســت که ســواد ســلامت ناکافى، دغدغه هاى اقتصادى، 

مســائل و مشــکلات خانوادگى، فقدان تامین اجتماعــى موثر، ترس 
از مراجعه به پزشــک و اعتقاد به قدرت مردانگــى از مهمترین عوامل 
بى توجهى مــردان به ســلامت شــان و تاثیرگذار بر ســبک زندگى 

آنها است.
وى افزود: «سواد سلامت به دلایل تاثیر بر نحوه تصمیم گیرى اشخاص 
در مورد ســلامت به عنوان یکى از موضوعات مهم براى ارتقاى سطح 
سلامت محسوب مى شود. در حال حاضر با توجه به اینکه ایران در خطر 
سالخوردگى جمعیت قرار دارد پیشــگیرى و تشخیص به هنگام درمان 
نابارورى در مردان جزو اولویت هاى برنامه هــاى ما قرار دارد. حدود 44
درصد از جمعیت بالغ ایرانى (65- 18) ســال از ســواد سلامت محدود 
برخوردارند. میزان تحصیلات و سن، بیشترین تاثیر را بر سواد سلامت 

افراد دارند.»
جبارى با تاکید بر اینکه  امروز سلامت مردان به یک بحران خاموش تبدیل 
شده است، گفت: متاسفانه مردان درست زمانى متوجه بیمارى مى شوند که 
دیگر قابل پیشگیرى نیست بنابراین وظیفه ما در معاونت بهداشت وزارت 
بهداشت ارائه مراقبت هاى بهداشتى پایه و آموزش و غربالگرى بیمارى ها 

براى پیشگیرى از بیمارشدن است.

چرا مردان به سلامت خود توجه نمی کنند؟

نوبت اول

 م.الف:۱۷۴۰۹۳۴
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آگهى ابلاغ مفاد آرا صادره هیات قانون تعیین تکلیف
برابر راى 0788 مورخ 1403/02/08 به شماره کلاسه 1585 مالکیت آقاي / خانم 
ابو الفضل رضائى فروشانى به شناسنامه شــماره 1205 کدملى 1142240223 
صادره فرزند مجتبى در ششدانگ یکباب خانه به مساحت 224,32 متر مربع پلاك 
شماره 1556 فرعى از 107 اصلى واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک خمینی 
شهر به موجب تفویض وکالت 30645 مورخ 1402,02,11 دفترخانه 305 خمینى 
شهر و قولنامه عادى و وکالت 38900 مورخ 1401,04,26 دفترخانه 305 خمینى 

شهر و ملاحظه نقشه ملک و گزارش کارشناس ملاحضه و محرز گردیده است.
لذا به منظور اطــلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى میشــود در 
صورتى که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضى اعتراضى داشته باشند 
میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت 2 ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید ظرف مدت 1 ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به 
مراجع قضایى تقدیم نماید بدیحى اســت در صورت انقضاى مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر خواهد شد.  تاریخ انتشار نوبت 
اول: 1403/03/22- تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/04/06- م الف: 1732529 
- سید محمدحسن مصطفوى - رئیس اداره ثبت اسناد و املاك شهرستان خمینى 

شهر- ازطرف حمید سعیدى / 6199

آگهى ابلاغ مفاد آرا صادره هیات قانون تعیین تکلیف
برابر راى 0793 مورخ 1402/02/08 به شماره کلاسه 0405 مالکیت آقاي / خانم 
پرى ناز هارونى به شناسنامه شماره 4622986353 صادره فرزند عبدالحسین در 
ششدانگ یکباب خانه به مساحت 185,84 متر مربع پلاك شماره 4810 فرعى از 
99 اصلى واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک خمینی شهر به موجب سند 
50581 مورخ 12,28، 1401 دفترخانه 300 خمینى شهر و ملاحظه نقشه ملک و 

گزارش کار شناس و ملاحضه و محرز گردیده است .
لذابه منظور اطلاع عمــوم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى میشــود در 
صورتى که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضى اعتراضى داشته باشند 
مى توانند از تاریخ انتشــار اولین آگهى به مدت 2 ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت 1 ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود 
را به مراجع قضایى تقدیم نماید بدیجى است در صورت انقضاى مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقرراء ات سند مالکیت صادر خواهد شد.  تاریخ انتشار نوبت 
اول: 1403/03/22- تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/04/06- م الف: 1732433 
- سید محمدحسن مصطفوى - رئیس اداره ثبت اسناد و املاك شهرستان خمینى 

شهر- ازطرف حمید سعیدى / 6271

آگهى ابلاغ مفاد آرا صادره هیأت قانون تعیین تکلیف
برابر راى 4858 مورخ 1403/12/15 به شماره کلاسه 1311 مالکیت آقاي / خانم 
سکینه خوش اخلاق ورنوسفادرانى به شناسنامه شماره 488 کدملى 1754768431 
صادره فرزند محمود در ســه دانگ مشاع از ششــدانگ یکباب خانه به مساحت 
127٫90 متر مربع پلاك شماره 6869 فرعى از 87 اصلى واقع در اصفهان بخش 
14 حوزه ثبت ملک خمینی شهر به موجب ســند 119698 مورخ 1378/02/20 
دفترخانه 13 خمینى شهر و ملاحظه نقشه ملک و گزارش کارشناس ملاحضه و 

محرز گردیده است.
برابرراى 4857 مورخ 1403/12/15 به شماره کلاسه 1309 مالکیت آقاي / خانم 
فاطمه خوش اخلاق  ورنوسفادرانى به شناسنامه شماره 733 کدملی 1754744249 
صادره فرزند محمود در ســه دانگ مشاع از ششــدانگ یکباب خانه به مساحت 
127,90 متر مربع پلاك شماره 6869  فرعى از 87 اصلى واقع در اصفهان بخش 
14 حوزه ثبت ملک خمینی شهر به موجب ســند 119698 مورخ 20/02/1387 
دفترخانه 13 خمینى شهر و ملاحظه نقشه ملک و گزارش کارشناس ملاحضه و 

محرز گردیده است . 
لذا به منظور اطــلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى میشــود در 
صورتى که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضى اعتراضى داشته باشند 
میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت 2 ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید ظرف مدت 1 ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به 
مراجع قضایى تقدیم نماید بدیحى اســت در صورت انقضاى مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر خواهد شد .  تاریخ انتشار نوبت 
اول: 1403/03/22- تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/04/06- م الف: 1731809 
- سید محمدحسن مصطفوى - رئیس اداره ثبت اسناد و املاك شهرستان خمینى 

شهر- ازطرف حمید سعیدى / 6273

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهــاى اول و دوم موضوع قانون تعییــن تکلیف وضعیت ثبتى 
اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مســتقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده اســت. لذا مشخصات متقاضیان و 
املاك مورد تقاضا به شــرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 
روز آگهى مى شود. درصورتى که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان 
اعتراضى داشته باشند مى توانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض 
خود را در اداره ثبت اسناد و املاك محل تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک 
ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایى تقدیم نمایند. راى 
شــماره 1598 مورخ 1403/02/31 آقاى بهروز مهدیه نجف آبادى فرزند اسداالله 
در ششدانگ یک باب خانه به مساحت 120/80  متر مربع قسمتى از پلاك شماره 
275 اصلى واقع در قطعه 8 بخش 11 حوزه ثبت ملک اصفهان گواهى شــهود / 
ششــدانگ پلاك 275 واقع در قطعه 8 بخش 11 حوزه ثبت ملک اصفهان طبق 
اظهارنامه مورخ 15/01/33 به نام صدیقه ناصحى فوت نموده و ورثه وى در هنگام 
درگذشــت عبارتند از حیدر على ناصحى بتول ناصحى و رضا ناصحى (فرزندان) 
لازم به ذکر است رضا ناصحى قسمتى از سهم الارث خود راطى یک فقره قولنامه 
عادى به مساحت  121/60 متر مربع به غلامحسین صفیرى واگذار کرده است و 
غلامحسین صفیرى نیز طى یک فقره قولنامه عادى تمام مالکیت خود را به بهروز 
مهدیه واگذار کرده است. تاریخ انتشار نوبت اول:1403/03/22 - تاریخ انتشار نوبت 
دوم : 1403/04/06- م الف:1731431 - غلامرضا شیرانى سرپرست واحد ثبتى 

حوزه ثبت ملک نجف آباد از طرف داوود قورئیان نجف آبادى / 6275

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهاى اول و دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى 

و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضیان محرز گردیده اســت. لذا مشــخصات متقاضیان و املاك 
مورد تقاضا به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى 
مى شود. درصورتى که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضى 
داشته باشند مى توانند از تاریخ انتشــار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را 
در اداره ثبت اسناد و املاك محل تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایى تقدیم نمایند. راى شماره 
8955 مورخ 1402/12/10 آقاى على رضائى فرزند غلامحسین در ششدانگ یک 
باب خانه به مساحت 226.32 متر مربع قسمتى از پلاك شماره 540 اصلى واقع در 
قطعه 7 بخش 11 حوزه ثبت ملک اصفهان گواهى شــهود طبق قولنامه عادى از 
طرف عبدالکریم حاجى صادقیان به متقاضى واگذار شده که طبق دفتر 316 املاك 
صفحه ى 339 ذیل ثبت 640932 بنامش مسبوق به ثبت و سند مالکیت مى باشد. 
تاریخ انتشار نوبت اول:1403/03/22 - تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/04/06- م 
الف:1731573 - غلامرضا شیرانى سرپرست واحد ثبتى حوزه ثبت ملک نجف آباد 

از طرف داوود قورئیان نجف آبادى / 6276

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهــاى اول و دوم موضوع قانون تعییــن تکلیف وضعیت ثبتى 
اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مســتقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده اســت. لذا مشخصات متقاضیان و 
املاك مورد تقاضا به شــرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 
روز آگهى مى شود. درصورتى که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان 
اعتراضى داشته باشند مى توانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض 
خود را در اداره ثبت اسناد و املاك محل تســلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایى تقدیم نمایند. 
راى شماره 1363 مورخ 1403/02/23 آقاى رسول بهمنى به شناسنامه شماره 16 
کدملى 6209694391 صادره باغ بهادران فرزند محمد در ششدانگ یک باب خانه 
به مساحت 117.92 متر مربع قسمتى از پلاك شــماره 231 اصلى واقع در قطعه 
4 بخش 11 حوزه ثبت ملک اصفهان گواهى شــهود طبــق قولنامه عادى مورخ 
1382/03/03 از طرف خدیجه اسماعیلى فرزند غلامرضا به متقاضى واگذار شده 
است که طبق اظهار نامه اولیه تمامت دوازده سهم مشاع از یکصد و شصت سهم 
ششدانگ پلاك 231 واقع در قطعه 4 نجف آباد بخش 11 حوزه ثبت ملک اصفهان 
بنام خدیجه اسماعیلى مى باشد که طبق سند انتقال شماره 8949- 1327/02/19 
دفتر 66 و 12268 مورخ 1394/03/03 دفتر 351 مقدارى از ســهم خود را به غیر 
واگذار نموده که دیگــر مالکیتى براى مالک خدیجه اســماعیلى باقى نمى ماند.

تاریخ انتشار نوبت اول:1403/03/22 - تاریخ انتشار نوبت دوم:1403/04/06- م 
الف:1731594 - غلامرضا شیرانى سرپرست واحد ثبتى حوزه ثبت ملک نجف آباد 

از طرف داوود قورئیان نجف آبادى/ 6277

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهاى اول و دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى 
و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاك مورد 
تقاضا به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شود. 
درصورتى که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضیان اعتراضى داشته 
باشند مى توانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را در اداره 
ثبت اسناد و املاك محل تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایى تقدیم نمایند. راى شماره 6931 
مورخ  1402/10/02 آقاى جواد خزائیلى نجف آبادى فرزند ابوالقاسم در ششدانگ 
یک باب خانه به مســاحت 149.20 متر مربع قسمتى از پلاك شماره 259 فرعى 
از 901 اصلى واقع در قطعه 4 بخش 11 حوزه ثبت ملک اصفهان متقاضى مالک 

رسمى مشاعى مى باشد.
 تاریخ انتشار نوبت اول:1403/03/22 - تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/04/06- م 
الف:1731602 - غلامرضا شیرانى سرپرست واحد ثبتى حوزه ثبت ملک نجف آباد 

از طرف داوود قورئیان نجف آبادى / 6278

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهاى اول و دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى 
و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضیان محرز گردیده اســت. لذا مشــخصات متقاضیان و املاك 
مورد تقاضا به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى 
مى شود. درصورتى که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضى 
داشته باشند مى توانند از تاریخ انتشــار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را 
در اداره ثبت اسناد و املاك محل تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایى تقدیم نمایند. راى شماره 
701 مورخ 1403/02/03 آقاى سید سعید کافى موسویان فرزند سید مرتضى در 
ششدانگ یک باب خانه به مســاحت 125/85متر مربع قسمتى از پلاك شماره 3 
فرعى از 853 اصلى واقع در قطعه 8 بخش 11 حوزه ثبت ملک اصفهان متقاضى 
مالک رسمى مشاعى مى باشد.تاریخ انتشار نوبت اول:1403/03/22 - تاریخ انتشار 
نوبت دوم : 1403/04/06- م الف:1731619 - غلامرضا شیرانى سرپرست واحد 

ثبتى حوزه ثبت ملک نجف آباد از طرف داوود قورئیان نجف آبادى/ 6279

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهاى اول و دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى 
و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاك مورد 
تقاضا به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شود. 
درصورتى که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضیان اعتراضى داشته 
باشند مى توانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را در اداره 
ثبت اسناد و املاك محل تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایى تقدیم نمایند. راى شماره 5192 
مورخ  1402/08/03  خانم زینب مرادى قهدریجانى فرزند غلامرضا در ششدانگ 

یک باب خانه به مساحت 206,50  متر مربع قســمتى از پلاك شماره 1 فرعى از 
1050  اصلى واقع در قطعه 10 بخش 11 حوزه ثبت ملک اصفهان متقاضى مالک 

رسمى مشاعى مى باشد.
 تاریخ انتشار نوبت اول:1403/03/22 - تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/04/06- م 
الف:1732299 - غلامرضا شیرانى سرپرست واحد ثبتى حوزه ثبت ملک نجف آباد 

از طرف داوود قورئیان نجف آبادى / 6280

آگهى ابلاغ مفاد آرا صادره هیأت قانون تعیین تکلیف
برابر راى 1523 مورخ 1403/02/29 به شــماره کلاســه 1887 مالکیت آقاى / 
خانم زهره حاجیان به شناســنامه شــماره 1391 کد ملی 1141182556 صادره 
فرزند محمدرحیم در ســه دانگ مشــاع از ششــدانگ یکباب خانه به مساحت 
125,73 متر مربع پلاك شــماره 2687 فرعى از 107 اصلــى واقع در اصفهان 
بخش 14 حوزه ثبت ملک خمینی شهر به موجب قولنامه عادى و سند الکترونیک 
140220302006002323 و وکالت 23781 مورخ 1403,02,10 دفترخانه 388 
خمینى شهر و ملاحظه نقشه ملک و گزارش کارشناس ملاحضه و محرز گردیده 

است .
برابر راى 1524 مورخ 1403/02/29 به شــماره کلاســه 1888 مالکیت آقاي / 
خانم عباس پیمانى به شناسنامه شماره 367 کدملى 1141669986 صادره فرزند 
براتعلى در سه دانگ مشاع از ششدانگ یکباب خانه به مساحت 125,73 متر مربع 
پلاك شماره 2687 فرعى از 107 اصلى واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک 
خمینی شهر به موجب قولنامه عادى و سند الکترونیک 140220302006002323 
و وکالت 23781 مورخ 1403,02,10دفترخانه 388 خمینى شهر و ملاحظه نقشه 

ملک و گزارش کارشناس ملاحضه و محرز گردیده است.
لذا به منظور اطــلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى میشــود در 
صورتى که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضى اعتراضى داشته باشند 
میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت 2 ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید ظرف مدت 1 ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به 
مراجع قضایى تقدیم نماید بدیحى اســت در صورت انقضاى مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر خواهد شد .  تاریخ انتشار نوبت 
اول:1403/03/22- تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/04/06- م الف: 1731790 
- سید محمدحسن مصطفوى - رئیس اداره ثبت اسناد و املاك شهرستان خمینى 

شهر- ازطرف حمید سعیدى / 6274
 

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهــاى اول و دوم موضوع قانون تعییــن تکلیف وضعیت ثبتى 
اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مســتقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده اســت. لذا مشخصات متقاضیان و 
املاك مورد تقاضا به شــرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 
روز آگهى مى شود. درصورتى که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان 
اعتراضى داشته باشند مى توانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض 
خود را در اداره ثبت اسناد و املاك محل تســلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایى تقدیم نمایند. 
راى شــماره 1482 مورخ 1403/02/26 خانم مهین کارشــناس نجف آبادى به 
شناسنامه شــماره 456 کدملى 1090999437 صادره نجف آباد فرزند حسینعلى 
در ششدانگ یک باب خانه به مساحت 175.43 متر مربع قسمتى از پلاك شماره 
859 فرعى از 898 اصلى واقع در قطعه 4 بخــش 11 حوزه ثبت ملک اصفهان - 
متقاضى مالک رسمى مشاعى مى باشد. تاریخ انتشــار نوبت اول:1403/04/06 
- تاریــخ انتشــار نوبــت دوم:1403/04/21- م الــف: 1732381- غلامرضا 
شــیرانى سرپرســت واحد ثبتى حوزه ثبت ملک نجف آباد از طرف داوود قورئیان

 نجف آبادى/ 6396

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهاى اول و دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى 
و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضیان محرز گردیده اســت. لذا مشــخصات متقاضیان و املاك 
مورد تقاضا به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى 
مى شود. درصورتى که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضى 
داشته باشند مى توانند از تاریخ انتشــار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را 
در اداره ثبت اسناد و املاك محل تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایى تقدیم نمایند. راى شماره 
2304 و 2305 و 2306 - 1403/03/30 آقاى على هادیــان نجف آبادى فرزند 
عبدالمحمود در یک دانگ مشاع و خانم محترم منتظرى نجف آبادى فرزند حسن 
در چهار دانگ مشــاع و خانم محبوبه حبیب اللهى نجف آبادى فرزند رضاقلى در 
یک دانگ مشاع از ششدانگ یک باب خانه به مساحت 127.83 متر مربع قسمتى 
از پلاك شماره 133 اصلى واقع در قطعه 6 بخش 11 حوزه ثبت ملک اصفهان- 
متقاضى مالک رسمى مشاعى مى باشد. تاریخ انتشــار نوبت اول:1403/04/06 
- تاریــخ انتشــار نوبــت دوم:1403/04/21- م الــف:1739566 - غلامرضا 
شــیرانى سرپرســت واحد ثبتى حوزه ثبت ملک نجف آباد از طرف داوود قورئیان

 نجف آبادى/ 6397

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهــاى اول و دوم موضوع قانون تعییــن تکلیف وضعیت ثبتى 
اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مســتقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده اســت. لذا مشخصات متقاضیان و 
املاك مورد تقاضا به شــرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 

روز آگهى مى شود. درصورتى که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان 
اعتراضى داشته باشند مى توانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض 
خود را در اداره ثبت اسناد و املاك محل تســلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایى تقدیم نمایند 
.راى شماره 2179 و 2178 - 1403/03/24  آقاى سعید عرب فرزند فتح االله در سه 
دانگ مشاع و آقاى فخرالدین هنرمندزاده نجف آبادى فرزند غلامرضا در سه دانگ 
مشاع از ششدانگ پمپ بنزین از ششدانگ پمپ بنزین جایگاه سوخت به مساحت 
1290.95 متر مربع قسمتى از پلاك شماره 122 فرعى از 454 اصلى واقع در قطعه 
6 بخش 11 حوزه ثبت ملک اصفهان - متقاضى مالک رسمى مشاعى مى باشد.
تاریخ انتشار نوبت اول:1403/04/06 - تاریخ انتشار نوبت دوم:1403/04/21- م 
الف:1739648 - غلامرضا شیرانى سرپرست واحد ثبتى حوزه ثبت ملک نجف آباد 

از طرف داوود قورئیان نجف آبادى/ 6398

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهــاى اول و دوم موضوع قانون تعییــن تکلیف وضعیت ثبتى 
اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مســتقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده اســت. لذا مشخصات متقاضیان و 
املاك مورد تقاضا به شــرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 
روز آگهى مى شود. درصورتى که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان 
اعتراضى داشته باشند مى توانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض 
خود را در اداره ثبت اسناد و املاك محل تســلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایى تقدیم نمایند. 
راى شماره 1943- 1403/03/12  آقاى محمد صالحى نجف آبادى به شناسنامه 
شماره 287 کدملى 1091116830 صادره نجف آباد فرزند عباسعلى در ششدانگ 
یک باب ساختمان به مساحت 146.95 متر مربع قسمتى از پلاك شماره 1 فرعى 
از 739 اصلى واقع در قطعه 4 بخش 11 حوزه ثبت ملک اصفهان - متقاضى مالک 
رسمى مشاعى مى باشد.. تاریخ انتشار نوبت اول:1403/04/06 - تاریخ انتشار نوبت 
دوم:1403/04/21- م الف:1739694 - غلامرضا شیرانى سرپرست واحد ثبتى 

حوزه ثبت ملک نجف آباد از طرف داوود قورئیان نجف آبادى/ 6399

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهاى اول و دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى 
و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضیان محرز گردیده اســت. لذا مشــخصات متقاضیان و املاك 
مورد تقاضا به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى 
مى شود. درصورتى که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضى 
داشته باشند مى توانند از تاریخ انتشــار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را 
در اداره ثبت اسناد و املاك محل تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایى تقدیم نمایند. راى شماره 
2166- 1403/03/24 خانم فاطمه عسکرزاده به شناسنامه شماره 2534 کدملى 
5499076650 صادره تیران و کرون فرزند صادق در ششدانگ یک باب خانه به 
مساحت 236.23 متر مربع قسمتى از پلاك شماره 1 فرعى از 984 اصلى واقع در 
قطعه 10 بخش 11 حوزه ثبت ملک اصفهان گواهى شــهود / در صفحات 549 و 
552 و 555 و 558 و 504 دفاتر 334 و 114 تمامت هجده حبه مشــاع از هفتاد دو 
حبه ششدانگ پلاك ثبتى 1 فرعى از 984 اصلى واقع در قطعه 10 بخش 11 ثبت 
اصفهان بنام محسن - اصغر - محمد احمد شهرت همگى حبیب اللهى فرزندان 
رضا و بتول حبیب اللهى فرزند على محمد ســابقه ثبت و پنج جلد ســند مالکیت 
دفترچه اى مى باشد و همچنین تمامت شش حبه مشاع از هفتاد و دو حبه ششدانگ 
بنام وراث مهدى حبیب اللهى داراى سابقه ثبت و سندتر برگ میباشد سپس تماوى 
وراث رضا و وراث مهدى طبق دو فقره موبایعــه نامه عادى مورخ 1399/06/25 
و 1390/09/10 تمامــت 236 متر مربع را به متقاضى واگذار نموده اســت.تاریخ 
انتشــار نوبت اول:1403/04/06 - تاریخ انتشــار نوبت دوم:1403/04/21- م 
الف:1739779 - غلامرضا شیرانى سرپرست واحد ثبتى حوزه ثبت ملک نجف آباد 

از طرف داوود قورئیان نجف آبادى/ 6400

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهاى اول و دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى 
و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاك مورد 
تقاضا به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شود. 
درصورتى که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضیان اعتراضى داشته 
باشند مى توانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را در اداره 
ثبت اسناد و املاك محل تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایى تقدیم نمایند. راى شماره 2309 
- 1403/03/30 خانم زهرا نیکونجف آبادى به شناسنامه شماره 29669 کدملى 
1090294778 صادره نجف آباد فرزند فتحعلى در ششــدانگ یک باب خانه به 
مساحت 101.85 متر مربع قسمتى از پلاك شماره 5975 فرعى از 391 اصلى واقع 
در بخش 9 حوزه ثبت ملک اصفهان - گواهى شهود طبق قولنامه عادى از طرف 
صدیقه غیور که طبق دفتر الکترونیک شماره 1402203020300077696 تمامت 
480625 سهم مشاع از 498225 سهم عرصه و اعیان از پلاك 391/5975واقع 
در بخش حوزه ثبت ملک اصفهان به نامش مســبوق به ثبت و سند مالکیت تک 
برگى دارد که به متقاضى واگذار نموده است . تاریخ انتشار نوبت اول:1403/04/06 
- تاریــخ انتشــار نوبــت دوم:1403/04/21- م الــف:1739788 - غلامرضا 
شــیرانى سرپرســت واحد ثبتى حوزه ثبت ملک نجف آباد از طرف داوود قورئیان

 نجف آبادى/ 6401

آگهى تغییرات
شــرکت ســهامى خاص تولیدى و صنعتــى آرد بهــار اصفهان به شناســه ملى 
10260229959 و به شماره ثبت 733 به استناد صورتجلسه مجمع عمومى عادى 
سالیانه مورخ 1403/02/03 تصمیمات ذیل اتخاذ شد آقاى یوسف مرادى زاده زواره 
به شماره ملى 1188923595 به سمت بازرس اصلى تا پایان سال مالى آقاى فرزاد 
کسیر قهفرخى به شــماره ملى 4610033615 به سمت بازرس على البدل تا پایان 
سال مالى انتخاب گردیدند. ترازنامه و حساب سود و زیان سال مالى 1402 به تصویب 
رسید اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان مرجع ثبت شرکت ها و موسسات 

غیرتجارى مبارکه (1736436) / 6390

آگهى تغییرات
شرکت سهامى خاص سپهر آزمون مهر آیین به شناسه ملى 14010121482 و به شماره 
ثبت 68167 به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ 1403/02/25 تصمیمات ذیل اتخاذ 
شد: مهدى فدائى خواه تهرانى به شماره ملى 1289230463 به سمت عضو اصلى هیئت 
مدیره وبه سمت مدیرعامل سارا احمدى به شماره ملى 4133106652 به سمت نایب رئیس 
هیئت مدیره زهرا دادخواه به شــماره ملى 5499374775 به سمت رئیس هیئت مدیره تا 
تاریخ 1405/02/25 انتخاب گردیدند. -کلیه اوراق، اسناد مالى و تعهدات شرکت با امضاى 
مدیر عامل منفردا بامهر شرکت معتبر است. اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان اداره 

ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1734865) / 6383

آگهى تغییرات
شرکت سهامى خاص فنى و خدماتى ســتاره طلایى فریدن به شناسه ملى 
10260091756 و شماره ثبت 436 به استناد صورتجلسه مجمع عمومى 
عادى بطور فوق العاده مورخ 1401/05/01 تصمیمات ذیل اتخاذ شد آقاى 
على زمانى دارانى به شماره ملى 1159503648 به سمت بازرس اصلى براى 
مدت یکسال مالى آقاى سعید هاشمى نژاد به شماره ملى 1282428306 
به سمت بازرس على البدل براى مدت یکسال مالى انتخاب گردیدند. اداره 
کل ثبت اسناد و املاك اســتان اصفهان مرجع ثبت شرکت ها و موسسات 

غیرتجارى فریدن (1736442)  / 6402

فقدان مدارك خودرو
برگ سبز خودرو: سوارى پژو 206، مدل: 1385 بنزینى، رنگ: 
خاکسترى متالیک به شماره موتور: 13085013409 و شماره 
شاسى:  10813908 به شماره پلاك: 67 – 398 ب 89 متعلق 
به: آرزو توکلى به شماره ملى: 1271070057 فرزند: علیرضا 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط مى باشد. / 6394

آگهى تغییرات
شرکت سهامى خاص راه و ساختمان راه آراى وحید سپاهان به شناسه ملى 10260592364 و به شماره ثبت 41514 به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ 
1403/03/20 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: -طبق اختیارات حاصله تفویض شده از مجمع عمومى فوق العاده 1403/03/18 در خصوص افزایش سرمایه به هیات 
مدیره سرمایه شرکت از طریق واریز نقدى و بالا بردن ارزش اسمى سهام (طى گواهى شماره 2449/1403/58 مورخ 1403/03/19 نزد بانک صادرات شعبه 
میدان آزادى 2449 ) از مبلغ 4/500/000/000 ریال به مبلغ7/000/000/000 ریال افزایش یافت و ماده 5 اساسنامه به شرح زیر اصلاح شد. سرمایه شرکت 
مبلغ7/000/000/000 ریال نقدى است که به 100 سهم 70/000/000 ریالى بانام عادى منقسم گردیده و تماما پرداخت شده است. اداره کل ثبت اسناد و املاك 

استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1735356)  / 6407



ورزشورزش 074897 سال بیست و یکمچهارشنبه  6 تیر ماه  1403

در فوتبال ایران چهره هایى وجود دارند که ناگهان در سن بالا چهره مى شوند؛ 
فوتبالیست هایى که فکر مى کنى اگر چند سال زودتر در یک سطح بالاتر بازى 
مى کردند، امروز حتى مى توانســتند از چهره هاى تاثیرگذار فوتبال ایران در 
عرصه هاى بین المللى باشند. این رازى است مخصوص فوتبال ایران که خیلى 
وقت ها اتفاق میفتد؛ بازیکنانى که پتانسیل شان را خیلى دیر آزاد مى کنند و تازه 
این مختص خوش شانس هایى است که به هر حال راه خود را پیدا مى کنند و 
الان بسیارى هســتند که هرگز به این مرحله هم نمى رسند. مهرداد رضایى، 

بازیکن ذوب آهن طرف صحبت امروز ماست.

مهرداد فصل گذشته چطور به پایان رسید؟
البته من دوست داشتم بیشتر به تیمم کمک کنم اما به هر صورت مدتى مصدوم 
بودم اما به هر شکل خوشحالم که در مجموعه ذوب آهن حضور داشتم. این 
براى من یک تجربه جدید بود و به نظر خودم فصل را کاملا با موفقیت به پایان 
بردیم. رتبه پنجم براى ذوب آهن با تمام بدشانسى ها و مشکلاتى که در طول 
فصل داشتیم، به نظر من بسیار قابل قبول و قابل دفاع است و براى همه ما در 

این باشگاه یک پیشرفت به حساب مى آید.
تو خودت فصل جالبى داشــتى 
و کنــار بازیکن هــاى اســم و 

رسم دارى هم بازى کردى.
بله، هم تیمى هاى خیلى خوبى داشــتم. در راس 
همه آنها، آقاى کامیابى نیا که یکى از رکوردداران 
قهرمانى در فوتبال ایران است و تجربه خیلى 
خوبى از حضور کنار یک فوتبالیســت بزرگ 
پیدا کردم. البته ما هم ســن و سال هستیم، 
ولى آقا کمال تجربه بزرگــى با خود دارد و 
صحبت هایش در جمع ما همیشــه راهگشا 

است.
تو قبلا در مس رفســنجان بودى و از آنجا به فوتبال 
ایران معرفى شــدى. چرا انقدر دیر در سطح بالاى 

فوتبال ایران بازى کردى؟
همه این را از من و محسن آذرباد سوال مى کنند. علت اینکه ما دیر به فوتبال 
ایران معرفى شدیم این است که ما دیر به محمد ربیعى خوردیم. در واقع آقاى 
ربیعى به ما اعتماد کرد و ما را در سطح لیگ  برتر فوتبال ایران مطرح کرد و ما 
هم نشان دادیم بازیکن هاى بدى نیستیم. البته نمى خواهم از خودمان تعریف 
کنم، اما به هر صورت چه در مس رفســنجان و چه در ذوب آهن موفقیت تیم 
نشان مى دهد چیزى که در نظر یک مربى فنى مثل آقاى ربیعى جلوه مى کند، 
لابد علتى دارد. محمد آقا دید خیلى خوبى نســبت به فوتبال دارد و خیلى از 
بازیکن ها در دوره فوتبال شان به او مدیون هستند. اگر بخواهم اسم بیاورم، این 
نفرات خیلى زیاد مى شوند و من هم خوشحالم که از همین طریق در فوتبال 

ایران معرفى شدم، اگرچه به قول شما دیر!

تو فوتبالت را از کجا شروع کردى؟
من با پاس همدان وارد سطح حرفه اى شدم و بعد براى سربازى به فجرسپاسى 
رفتم و بعد هم در لیگ یک چرخ مى زدم که در نهایت با مس رفسنجان به لیگ 

برتر صعود کردیم و بقیه اش را هم خودتان مى دانید.
درباره داستان برخوردت با امید حامدى فر در بازى رفت و برگشت...

لطفا این سوال را نپرسید. من واقعا تمایلى ندارم درباره اش حرف بزنم.
ولى بالاخره براى طرفداران فوتبال مهم اســت که 
بدانند چه اتفاقى بین شما افتاد؟ تو در بازى رفت حرفى 

زدى یا کارى کردى؟
در بازى رفت هر چه که اتفاق افتاد ورزشــى بود اما اتفاقى که بعد از آن و در 
ورزشــگاه آزادى افتاد، چون من در زمین نبودم و مشخص بود که در لیست 
ذوب آهن نیستم و گرم کن هم تنم بود، غیرورزشى بود. به هر حال حامدى فر 
چیزهایى در ذهنش بود و نمى دانم در آن لحظه به چه فکر کرد که آنطور به من 
ضربه زد و من را نقش بر زمین کرد. البته ما واقعا دنبال دعوا کردن و حاشــیه 
ایجاد کردن نبودیم، اما این اتفاق رخ داد و کارى اش هم نمى شــود کرد، ولى 
حقیقت ماجرا این است که من دوســت ندارم درباره این چیزها حرف بزنم و 

گله گذارى کنم یا بد کسى را بگویم، چون مسئله تمام شد.
شما به کمیته انضباطى هم رفتید؟

بلــه، اتفاقا آنجــا حامدى فــر آمد و 
عذرخواهى کرد و من هم پرونده ماجرا 
را بستم. مشــکل خاصى هم نیست. 
بالاخــره در فوتبال وقتى شــما جوان 
هستید، یک چیزهایى پیش مى آید و به 
نظر من نباید زیاد این مسائل را بزرگ کرد.

وقتى این اتفاق افتاد، خیلــى از هواداران 
اســتقلال درباره اینکه تو قبــلا در تونل 
قهرمانــى اســتقلال از احترام بــه این تیم 

کردى، صحبت کردند.خوددارى 
این مسئله دلیل شخصى داشت و ترجیح مى دهم درباره اش حرف نزنم.

* آیا پرسپولیسى هستى؟
به این ســوال تان هم جواب نمى دهم. بالاخــره هر فوتبالیســتى با توجه 
به علاقه اش به این رشته ورزشــى، یا طرفدار استقلال اســت و یا طرفدار 
پرسپولیس یا طرفدار سپاهان یا تراکتور یا هر تیم پرهوادار دیگرى . بنابراین 
به خودى خود این مسئله ملاك نیســت، چون ما به مرور یاد مى گیریم تمام 
وجودمان را بــراى تیمى که از آن پول مى گیریــم بگذاریم و بحث هوادارى 
و این مســائل در فوتبال حرفه اى خیلى محلى از اعراب ندارد. اگرچه به هر 
حال ممکن است بعضى ها هم باشند که ته دل شان دوست داشته باشند تیم 
موردعلاقه بچگى شان موفق باشــد، اما وقتى در زمین با پیراهن باشگاهت 
هســتى، اصلا به این چیزها فکــر نمى کنى و پیش کشــیدن این بحث ها

 بچگانه است.

اگرچه هواداران رئال مادرید دلتنگ ناچو فرناندز خواهند 
شــد، اما خروج او از این تیم به مقصد لیگ عربســتان 
ممکن اســت نویدبخش یک قهرمانــى دیگر در این 

باشگاه باشد.
با اعلام منابع مختلف از جمله روزنامه اسپانیایى مارکا، 
ناچوى 34 ساله خود را براى پیوستن به القادسیه که به 
تازگى به لیگ حرفه اى عربســتان صعود کرده است، 
آماده مى کند تا احتمالا در دو فصــل آینده در این تیم 

حضور داشته باشد.
نکته جالب اینکه ناچو، کاپیتان رئال مادرید، در شرایطى 
این تیم را به مقصد لیگ عربستان ترك خواهد کرد که 
سال گذشته هم کریم بنزما، کاپیتان سابق این تیم، از 

رئال جدا شده و به لیگ عربستان رفته بود.
پــس از جدایى بنزما از رئــال، این تیم بــا قدرت وارد 
مسابقات شد و علاوه بر قهرمانى در لالیگا، دورتموند 
را هم در فینال لیگ قهرمانان اروپا شکست داد تا فصل 
بسیار خوبى را پشت سر بگذارد و جالب اینکه حالا هم 
هواداران رئال امیدوار هستند جدایى ناچو نیز منجر به 
موفقیت این تیم در فصل آینده و حفظ عنوان قهرمانى 

قاره شود.
ناچو 364 بازى براى رئــال مادرید انجــام داد که در 
این مدت 16 گل به ثمر رســاند و 10 پــاس گل داد. 
این بازیکن اســپانیایى همچنیــن عناوین مختلفى از 
جمله 6 قهرمانى لیگ قهرمانان اروپا، 5 قهرمانى جام 
باشگاه هاى جهان، 4 سوپرکاپ اروپا و 4 قهرمانى لالیگا 

به دست آورده است.

دروازه بان ملى پوش بایرمونیخ رکــورد جالبى را از آن 
خود کرد.

مانوئل نویر موفق شــد اتفاق ویــژه اى را در کارنامه 
شخصى اش همراه تیم مل آلمان در رقابت هاى یورو 

رقم بزند.
 نویر در بازى برابر ســوئیس، با 18 حضور درون دروازه 
آلمان، رکورد بوفون را به عنوان بیشــترین حضور یک 
دروازه بان در تاریخ یورو شکست. پس از نویر، جى جى 

بوفون با 17 بازى در رده دوم قرار دارد.

مهرداد رضایى: خوشحالم در فوتبال ایران معرفى شدم، اگرچه دیر

من به ربیعی مدیونم! 

مســابقات المپیک 2024 مرداد ماه سال جارى در کشور فرانسه و شــهر پاریس برگزار مى شود.  از آنجا که برخى 
ورزشکاران از طریق رنکینگ سهمیه کسب مى کنند، باید این موضوع از سوى فدراسیون جهانى و کمیته بین المللى 
المپیک تایید و به کمیته ملى المپیک ایران برسد.  برهمین اساس فرزانه فصیحى، بانوى اصفهانى و دونده کشورمان 
یکى از نفراتى است که در حال حاضر از طریق رنکینگ سهمیه را کسب کرده، اما هنوز به صورت قطعى به فدراسیون 
و کمیته ملى المپیک ایران اعلام نشده است.  مناف هاشــمى، دبیرکل کمیته ملى المپیک در این خصوص گفت: 
زمانى براى ما سهمیه از طریق رنکینگ قطعیت پیدا مى کند که فدراسیون جهانى و IOC به ما اعلام و فرم مربوطه 

را ارسال کنند.

آرمان صالحى لیبروى 32 ســاله تیم ملى والیبال ایران در هر سه هفته براى تیم ملى والیبال ایران بازى 
کرد و توانســت با 90 دریافت اول موفق در رتبه اول در این بخش قرار بگیرد و عنوان بهترین بازیکن در 
دریافت را از آن خود کند. نکته جالب در این بخش، فاصله بسیار زیاد آرمان صالحى با نفر دوم است. یانى 
کواچیچ که در رتبه دوم قرار دارد تنها با 65 دریافت موفق داشته است. به نظر مى رسد این عملکرد رویایى 
آرمان صالحى در دور مقدماتى  همچنان رتبه اول را براى او حفظ کند و او بهترین بازیکن این بخش در کل 
مسابقات بشود. اما گفته مى شود این لیبروى آماده این روزهاى والیبال ایران قید لژیونر شدن را زده و به تیم 

طبیعت اسلامشهر پیوسته است.

شرط اعزام بانوی ورزشکار اصفهانی  به المپیک  ستاره ایران، بهترین در جهان

 روزنامه بیلد در گزارشى از استفاده گسترده 
تیم ملى آلمان از هــوش  مصنوعى پرده 

برداشت.  
علاوه بر دوربین هاى تلویزیونى، تک تک 
مسابقات  یورو توسط چندین دوربین دیگر 
هم ضبط مى شود. اینها تصاویرى  هستند 
که هرگز پخش عمومى نشــده و سر از 
صفحه هاى  تلویزیون هاى ما در نمى آورند.  

این تصاویر ویژه خــوراك ورودى هوش 
مصنوعى هســتند.  ابرکامپیوترهایى ویژه هر ثانیه از بازى ها را بررســى کرده و با استفاده از  برنامه هاى 
نرم افزارى و تکنیک هاى هوش مصنوعى در هر لحظه  مى دانند توپ، دست، پا و سر هر بازیکن در کدام 
موقعیت مکانى قرار  دارد. این داده ها سپس براى آنالیز مسابقات مورد استفاده قرار  مى گیرد. آنالیزهایى که 

براى تیم هاى سطح بالاى اروپایى در این  تورنمنت نقشى کلیدى دارد.  
دانیل لینک، استاد انفورماتیک ورزشى در دانشگاه فنى مونیخ است.  او در پروژه اى با هدف بهبود روش هاى 
جمع آورى این داده ها با  فدراســیون فوتبال آلمان و فیفا همکارى مى کند. روزنامــه بیلد با دانیل  لینک 
مصاحبه اى انجام داد و او در توضیحات خود گفت: «آنالیز این  داده ها مى تواند فاکتور بسیار مهمى باشد. این 
عملیات انفورماتیک  مى تواند ایده هایى در اختیار کادر فنى بگذارد که پیش از این اطلاع از  آنها غیرممکن 

بود».  
دانیل لینک در گفتگو با بیلد با ذکر مثال درباره روش کار آنالیزور  داده ها اشاره کرد و گفت: «وقتى توپ از 
دست مى رود  شما دو گزینه دارید. یا گگن پرسینگ را اجرا کرده، توپ را به دست  مى آورید و شروع به حمله 
مى کنید یا عقب مى کشید و ریسک  ضدحمله حریف را به جان نمى خرید. اینجا است که هوش مصنوعى 
 وارد شده و به شما براى تصمیم گیرى کمک مى کند. هوش مصنوعى  با توجه به داده هاى زنده که از زمین 

مى گیرد و مقایسه آنها با  داده هاى بازى هاى قبلى تصمیم مى گیرد“.  
نتایج بررسى هاى هوش مصنوعى به صورت مستقیم و زنده به تلفن  هوشمند سرمربى و دیگر اعضاى کادر 
فنى منتقل مى شود تا آنها  بتوانند تصمیم نهایى را بگیرند. حتى نسخه اى از تحلیل هوش  مصنوعى به تلفن 

همراه هوشمند بازیکنان فرستاده مى شود تا آنها  بین دو نیمه در رختکن بتوانند تماشایش کنند.  
یکى دیگر از تکنیک هایى که این روزها در تیم ملى آلمان محبوب  است تعقیب اعضاى بدن است. تصاویرى 
که از دوربین هاى  مخصوص در استادیوم ضبط مى شود توسط هوش مصنوعى بررسى  شده و هر بازیکن 
مى تواند بین دو نیمه یا در پایان بازى ببیند در هر  صحنه موقعیت دقیق قرارگیرى دست ها و پاهایش چطور 
بوده است.  کادر فنى از این داده ها براى سنجش دقیق میزان خستگى هر بازیکن  یا مهارت هاى تکنیکى 

او استفاده مى کند.  
در تصویرى که بیلد از بازى اخیر تیم ملى آلمان منتشر کرده یولیان  ناگلزمان و دستیار اول او ساندرو واگنر در 
حالى دیده مى شوند که با  دقت در حال تماشاى یک تبلت هستند. تبلتى که اطلاعات زنده  هوش مصنوعى 

از طریق آن به اطلاع کادر فنى مى رسد.  

پدیده 18 ســاله فــولاد خوزســتان بــا وجود 
پیشنهادهایى که دارد اما بدون رضایت باشگاهش 

نمى تواند جدا شود.
محمد عسکرى بازیکن چپ پا و توانمند فولاد که با 
درخشش در ترکیب ایران در جام جهانى نوجوانان 
به تیم بزرگسالان فولاد هم اضافه شد و در لیگ 
برتر خوش درخشید، حالا مورد توجه برخى تیم ها 

قرار گرفته  است.
عسکرى 18 ســاله که در بســیارى از بازى هاى 
فولاد در نیم فصل دوم به میــدان رفت و دو گل 
هم براى قرمزپوشان به ثمر رساند، یک سال دیگر 
از قراردادش با فولاد باقى مانده و همین موضوع 

شرایط او براى جدایى را سخت مى کند.
این بازیکن چپ پا و آینده دار با پیشنهادهایى از چند 
تیم مواجه شده اما او بدون هماهنگى با باشگاه و 
جلب رضایت فولادى ها حــق جدایى ندارد و هر 
تیمى خواهانش اســت، باید با مدیران فولاد وارد 

مذاکره شود. 
این در حالى اســت که نظــر یحیى گل محمدى 
سرمربى تازه وارد فولاد خوزستان هم در خصوص 
محمد عســکرى موضوع مهمى است؛ بى شک 
جدایى عسکرى از فولاد بدون اجازه گل محمدى 
امکان پذیر نیســت و بعید هم به نظر مى رسد که 
سرمربى قرمزهاى اهوازى اجازه خروج از باشگاه 

را به یکى از پدیده هاى لیگ بیست و سوم بدهد.

عامل موفقیت آلمان در یورو فاش شد! 

سرنوشت پدیده لیگ در دستان گل محمدی

رئال خرافاتی و  فروش 

ناچو برای قهرمانی!

مانوئل نویر در یورو 

جاودانه شد

تاج شرط برگزاری فصل جدید را گفت
مهدى تاج رئیس فدراسیون فوتبال اظهار داشت: لیگ برتر ایران دومین لیگ برتر قاره آسیاست که 7 باشگاه آن 
مجوز حرفه اي از کنفدراسیون فوتبال آسیا دریافت کرده که این حاصل کار گروهى پرتلاش مجموع فدراسیون، 
سازمان لیگ و باشگاه هاست. وى گفت: ورزشگاه ها باید تجهیز و تکمیل شوند تا مسابقات فصل آینده به شکلى 
مطلوب تر و مناسب تر برگزار شود و شرایط مناسب ترى براى تماشاگران ایحاد شود. تماشاگران با بلیت الکترونیکى 
وارد ورزشگاه شوند و هر تماشاگر روى صندلى مختص خود بنشیند و ورزشگاه ها تجهیزات کمک داور ویدئویى، 

نور مناسب جایگاه هاى vip و... داشته باشند.

مفت المپیک را از دست دادیم
تیم ملى والیبال صربســتان در جنگى که با تیم هاى ایران، کوبا و هلند داشــت در نهایت توانســت سهمیه 
المپیک را کســب کند و پس از 12 ســال در این تورنمنت معتبر حضور یابد  تا آه و افســوس براى تیم هایى 
مثل ایران باقى بماند. تیم ملى والیبال ایران مى توانســت با کسب فقط 53 امتیاز رنکینگى به المپیک پاریس 
صعود کند. امتیازاتى که به راحتى مى شــد با پیــروزى برابر تیم هاى هم رده و یکى یــا دو تیم قوى تر از خود 
به دســت بیاید که این اتفاق نیفتاد و تیم ملى والیبال ایران پس از دو حضور در المپیک از سومین تجربه آن، 

محروم شد. 

پاسخ منفی ۴ ستاره به پیشنهاد استقلال
لیستى که جواد نکونا م سرمربى تیم فوتبال استقلال براى نقل وانتقالات تابستانى ارائه کرده، شامل دو لیست از 
بازیکنان لژیونر و خارجى بوده و دیگرى لیستى از بازیکنان داخلى است. ، نفراتى مثل على کریمى، على قلى زاده، 
میلاد محمدى، سامان قدوس و ... از جمله لژیونرهایى بودند که در لیست استقلال قرار داشتند. قدوس و محمدى 
به دلیل مسائل خانوادگى و عدم تمایل براى حضور در لیگ ایران، به پیشنهاد استقلال پاسخ منفى دادند و کریمى 
نیز اعلام کرد تحت قرارداد باشگاهش در لیگ ترکیه است. به این ترتیب، حضور این چهار لژیونر در استقلال 

منتفى شده است.
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8پدیده 18 ســاله فــ
پیشنهادهایى که دارد

نمى تواند جدا شود.
محمد عسکرى بازیک
درخشش در ترکیبا
به تیم بزرگسالان فو
برتر خوش درخشید،

قرار گرفته  است.
8عسکرى18 ســالهک
فولاد در نیم فصل د
هم براى قرمزپوشان
از قراردادش با فولاد
شرایط او براى جدایى
این بازیکن چپ پا و آی
تیم مواجه شده اما او
جلب رضایت فولادى
تیمى خواهانشاســ

مذاکره شود.
این در حالى اســتک
فولا سرمربى تازه وارد
محمد عســکرى مو
جدایى عسکرى از فو
امکان پذیر نیســت
سرمربى قرمزهاى اه
را به یکى از پدیده هاى

پ
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بهرام سبحانى از باسابقه دارترین مدیران صنعت فولاد کشور 
است که مدیریت عاملى شــرکت فولاد مبارکه و ذوب آهن 
اصفهان را در کارنامه خود دارد، وى معتقد است که توکافولاد 
در میان شــرکت هاى زیرمجموعه فــولاد مبارکه جایگاه 
بهترى دارد و این شرکت به بســیارى از شرکت هاى کشور 

ارائه خدمت مى کند.
با توجه به اینکه شما در جریان راه اندازى 
و شکل گیرى توکافولاد بودید، به نظرتان 
تأسیس این شرکت چه تغییر و تأثیرى 
در فرایندهــاى مجموعه فولاد مبارکه و 
خدمات رســانى به این مجتمع صنعتى 

داشته است؟
در اواسط 60 وقتى که زمان راه اندازى و اوج گرفتن کارهاى 
فولاد مبارکه بود، نگاه ژرف و دوراندیشانه مهندس عرفانیان 
به عنوان مجرى طرح به ایجاد شرکتى اقمارى براى فولاد 
مبارکه منتهى شــد و درنتیجه توکا شکل گرفت. درواقع آن 
زمان شرح وظایف مفصلى براى این شرکت در نظر گرفته شد. 
نخست اینکه قرار بود این شرکت با مشارکت پرسنل دایر شود 
و به این ترتیب کارکنانى که آن هنگام در فولاد مبارکه شاغل 
بودند و آن هایى که در آینده اســتخدام و به جمع فولادى ها 
افزوده شدند به جمع سهامداران این شرکت پیوستند تا این 
شرکت بتواند به منزله یک بازو و ابزارى در اختیار فولاد مبارکه 
فعالیت هاى مختلفى را انجام دهد و به نوعى یارى گر فولاد 
مبارکه نیز باشــد. اقداماتى که بود، به نوعى همین مواردى 
است که امروز انجام مى شود. به این معنا که توکا یک شرکت 
تعمیرونگهدارى،  هلدینگ است و شــرکت هایى درزمینه
بهره بردارى، ساخت وساز، توسعه، حمل ونقل جاده اى، دریایى 
و هوایــى را دارد. علاوه بر این در بخش خدمات فرادســت 
و فرودســت صنعت فولاد ازجمله تأمین مواد مصرفى مثل 
نسوزها، قطعات یدکى، قطعات مصرفى و در تکمیل صنایع 
پایین دست که خوراکشان ورق فولادى است فعالیت مى کند 
و در ادامه ایجادکننده کارگاه هایى گردید که تأمین تجهیزات، 

قطعات یدکى و قطعات مصرفى را بر عهده دارند. درواقع این 
موارد اهدافى بود که آن زمان براى این شرکت تعریف شد. در 
ادامه فعالیت ها و به منظور توسعه شرکت طى رایزنى با بانک 
ملى، موافقتى انجام گرفت که وامى به مبلغ 30 هزار تومان 
در اختیار تک تک پرسنل فولاد قرار گیرد تا افراد بتوانند از این 
وام که با اقساط دوساله بود، سهام شرکت را خریدارى کنند و 

سهامدار این شرکت شوند.
به این ترتیب ایجاد شرکت به خوبى شکل گرفت و فعالیت آن 
به خوبى پیش رفت و فولاد مبارکه نیز در آن زمان تا جایى که 
مى توانست از این شــرکت حمایت کرد تا به آن اهدافى که 
مدنظر داشت، برســد. من امروز آمار دقیقى از پرسنل فولاد 
مبارکه که سهامدار توکافولاد هستند ندارم، اما مى دانم که 
سهام فولادى ها کمتر شده است. اما به هرحال این شرکت 
فعالیت هاى بورســى خود را دنبال مى کنــد، ضمن اینکه 
توسعه خوبى هم داشته و شــرکت هاى دیگرى نیز تأسیس 
کرده که برخى البته تعطیل شدند، اما شرکت هاى خوبى که 
پشتیبانى کننده مجموعه فولاد مبارکه و سایر صنایع فولادى 

کشور بودند، موفق هستند.
بارزترین ویژگى و توانمندى که شرکت 
توکافولاد دارد، چیست و به طورکلى در چه 
حوزه اى قابلیت هاى منحصربه فرد دارد؟

امروز توکا در بخش پشتیبانى از زنجیره فولاد نقش بسزایى 
دارد؛ چراکه براى یک کارخانه با تولید یک میلیون تنى فولاد، 
چیزى در حدود 4 میلیون تــن جابه جایى کالا وجود دارد. به 
عبارتى یک مجموعه همچون فولاد مبارکه اگر 10 میلیون 
تن تولید داشته باشــد، 40 میلیون تن جابه جایى مواد اولیه، 
ســنگ آهن، قراضه، گندله و آهن اسفنجى دارد که باید بین 
بخشى توزیع و در پایین دســت نیز باید فولاد توزیع گردد و 
این ها همه جابه جایى بار و کالا است که توکا حمل ونقل و توکا 
ریلى در این زمینه پیشرو است. همچنین در بخش پشتیبانى 
خطوط تولید و تعمیرات کوره هاى نسوز، تعمیر قطعات یدکى و 
تعمیر و نگهدارى شرکت ها و فعالیت هایى دارد، البته درجاهاى 
دیگر نیز ســرمایه گذارى هاى مختلفى انجام شده و این ها 
شاخصه هاى بارز و روشنى است که در توکا در مسیر توسعه 

بوده و اینک تمامى این ظرفیت ها، تنها محدود به فولاد مبارکه 
نیست و فراتر از فولاد به بسیارى از صنایع خدمات مى رساند. 
از سویى موضوع ورود شرکت به بخش معادن نیز مطرح است 
که اگر توکا بتواند در این زمینه ورود کند، اتفاق بسیار مؤثرى 

خواهد بود.
عملکرد این شرکت در این بیش از سه 

دهه را چطور ارزیابى مى کنید؟
ارزیابى ها اغلب نســبى است و مطلق نیســت، اما آن زمان 
که توکا در فولاد مبارکه شکل گرفت، شرکت تکادو هم در 
ذوب آهن شــکل گرفت که تکادو در ابتدا خیلى خوب پیش 
رفت و البته خیلى هم ازنظر مالــى موردحمایت قرار گرفت 
اما سپس به مسائلى کشیده شــد و امروز دیگر خبرى از آن 
نیســت. درحالى که توکا همچنان باقدرت فعالیت مى کند. 
شــرکت هاى اقمارى دیگرى هم درجاهاى دیگر و در خود 
فولاد مبارکه و ذوب آهن شــکل گرفتند که توکا همچنان 
در میان آن ها شاخص ترین اســت؛ بنابراین وقتى صحبت 
از ارزیابى مى کنیم باید گفت که توکا عملکرد نســبتاً موفق 
داشته، اگرچه فرازونشیب هم داشته، اما به طورکلى عملکرد 

آن موفقیت آمیز بوده است.
 در میان شــرکت هایى که زیرمجموعه 
هلدینگ فولاد مبارکه هستند، توکافولاد 

در این میان جایگاهى دارد؟
توکافولاد در میان شــرکت هاى زیرمجموعه فولاد مبارکه 
جایگاه برترى دارد، اما این موضوع را هم باید در نظر داشت که 
فرصت هایى که توکا داشته را نیز شرکت هاى دیگر نداشتند. 
مدیریت مجموعه هــا و شــرکت ها و برنامه هاى صحیح و 
حرکت در مدار صحیح رمز موفقیــت توکافولاد بوده و رمز 
موفقیت دیگر این شــرکت فرصتى بوده که در اختیار توکا 
قرارگرفته است. به هر ترتیب فولاد مبارکه براى توکا فرصتى 
فراهم کرده که براى بسیارى دیگر از شرکت ها این مزیت را 
نداشته اند و همین فرصت ها باعث شده که جایگاه توکا نسبت 

به سایرین بهتر باشد.

رئیس انجمن تولید کنندگان فولاد ایران:

اشتغال پایدار برای خانواده های نیازمند را دامنه فعالیت و خدمات توکافولاد فراتر از فولاد مبارکه است
با انتخابی فردی اصلح رقم بزنیم

مدیرکل کمیته امداد استان اصفهان، با تاکید به لزوم شرکت آحاد جامعه در انتخابات 
هشتم تیرماه، گفت: نگاهى به سوابق علمى و اجرایى کاندیداها بخصوص سوابقى که 
در تصمیم گیرى هاى کلان و ملى به کار مى آید مــى تواند کمک کننده در انتخاب 

اصلح باشد.
کریم زارع با تاکید براینکه در تمام دولت ها، نگاه به این نهاد، بعنوان یک نهاد دولتى 
در خدمت گذارى به محرومان بوده، اظهار داشت: دیدگاه شهید رئیسى ویژه تر بود و 
از این توجه ویژه، در طى سه سال خدمت در دوره ریاست جمهورى، خانوارهاى تحت 

حمایت کمیته امداد، به خوبى بهره مند شدند.
کریم زارع محور اصلى خدمت رسانى این نهاد را در توانمندسازى خانواده هاى تحت 
حمایت اعلام کرد و ادامه داد: در طول ســه سال خدمت دولت سیزدهم و با پشتیبانى 
از طرح هاى اشتغالزایى کمیته امداد ، بیش از 41 هزار تسهیلات قرض الحسنه براى 
اشتغال خانواده هاى نیازمند فراهم و 15 هزار خانوار از ماحصل این حمایت، از چرخه 

دریافت مساعدت هاى کمیته امداد خارج شدند.
وى همراهى خوب دولت در بحث توانمندسازى محرومان را در کاهش نرخ بیکارى 
کاملا مشهود خواند و افزود: این حجم از خدمت رســانى، اتفاق بى سابقه اى بود که 
سبب شد با صحت ســنجى 96 درصدى اداره کار در بین دستگاه هاى استان، افتخار 

ایجاد اشتغال پایدار به کمیته امداد اصفهان تعلق یابد.
مدیرکل کمیته امداد استان اصفهان با دعوت از عموم هم استانى هاى عزیز براى حضور 
در انتخابات هشتم تیرماه، گفت: شاخص ها، خطوط راهنماى کلى براى یک انتخاب 
خوب و یافتن بهترین گزینه از میان گزینه هاى مختلف است که رهبر معظم انقلاب در 
بیانات مختلف به برخى از این شاخص ها اشاره کرده اند و معمولا با بررسى سوابق افراد 

مى توان وضعیت کاندیداها را با شاخص هاى مدنظر مورد سنجش قرار داد.

با توجه به حد نصاب نرسیدن مجمع عمومى عادى مورخ 1403/04/03 بدینوسیله 
از کلیه صاحبان سهام شرکت یا نمایندگان قانونى آنها دعوت به عمل مى آید تا 
در جلسه مجمع عمومى عادى که در تاریخ 1403/04/19 که در ساعت  9  صبح در 
محل شهرك صنعتى مورچه خورت – فاز سوم – انتهاى بوعلى دوم – پلاك 444 و 

کدپستى 8333115191  برگزار مى گردد حضور به هم رسانید .
دستور جلسه : 

انتخاب و تعیین ســمت هیئت مدیره و صاحبان حق امضا ، بازرسان ، روزنامه ، 
تصویب ترازنامه و صورتهاى مالى سال  1402 ، تعیین و تقسیم سود شرکت

آگهی نوبت دوم مجمع عمومی عادی  
شرکت پلاسما تك سپاهان– سهامي خاص   شماره ثبت: ۳۳۹۱۶

  و شناسه ملی ۱۰۱۰۲۷۳۸۷۲۲

هیئت مدیره 


